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Спорта, туризма, децата и младежта /ПК по
стдм/

ПРОТОКОЛ № 44
Днес, 18.04.2023, от 15:00 часа в град Велико Търново, в Нова зала се проведе заседание на 
Постоянна комисия по "Спорта, туризма, децата и младежта /ПК по СТДМ/".

Председател: Деян Куздов

Присъствал

• Георги Недев
• Елена Чамуркова
• Иван Александров
• Йорданка Стефанова
• Красин Каракоцев
• Михаил Михалев
• Тихомир Нанев

Отсъствал

• Сунай Мунков 

Присъствали още
Снежана Данева-Иванова - заместник-кмет "Финанси”
Мариян Маринов - директор дирекция ПБФ" 
инж.Динко Кечев - директор дирекция "СУТ"
Даниела Данчева - га. счетоводител при Община Велико Търново 
Маринела Джартова - началник отдел "УС" 
инж. Антон Койнаков
Борислав Йорданов - управител "Царевград Търнов" ЕООД 
Росица Димитрова - директор дирекция ”СДЗ”
Милена Стефанова - гл. експерт, дирекция "СДЗ"

Дневен ред
1 - 2851 /  16.03.2023: Предложение за изменение на Наредбата за спиране, престой и паркиране на 
пътни превозни средства на територията на град Велико Търново 
Становище на комисията: Комисията приема предложението:
ЗА- 7; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -1

2 - 2897 / 30.03.2023: Определяне на трима представители от Великотърновски общински съвет за 
участие в комисия, за определяне на носител на Н аграда" 24 май" на Община Велико Търново 
Становище на комисията: Комисията подкрепя предложението на водещата комисия:
ЗА- 8; ПРОТИВ -0 ; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

3 - 2904 / 05.04.2023: Отчет за изпълнение на бюджета и Индикативен разчет на сметките от
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Европейския съюз на Община Велико Търново за 2022 г.; Отнет на Инвестиционната програма за 
2022 г.
Становище на комисията: Докладва Снежана Данева
М. Михалев - какъв е процентът на изпълнение на инвестиционната програма.
Сн. Данева - около 20%.
Кр. Каракоцев - от 55 млн. лв. инвест. програма, изпълнение 16 млн. лв. Тази година са 63 
млн. лв. инвестиционна програма, не се научиха..пише се всичко, каквото има* За преходните 
остатъци - нали трябваше да се връщат.
М. Маринов - старите преходни остатъци са приключени. Тези, които е трябвало да се 
върнат, са върнати. Например тези, които бяха за р. Янтра.
Е. Чамуркова - колко пари са върнати за р* Янтра, за почистване ли.
М. Маринов - около 200 000 лв., за почистване. Речните корита са прехвърлени в 
юрисдикцията на областния управител, а парите са били в Общината.
Кр. Каракоцев - тоест сегашният остатък от 2022 г. няма да се връща.
М. Маринов - той ще се използва тази година.
М. Михалев - какъв е размерът на несъбраните приходи от МДТ към този момент, има 
предвид и стари задължения.
Сн. Данева - винаги има какво да се събира. Към всеки един момент е различно .Прави се 
баланс в края на всеки месец. Тези, които не могат да се съберат, ги дават на ЧСИ.
М. М ихалев - колко назад във времето може да не се плати данъка.
Сн. Данева - 5 години.
М. Маринов - давността е прекъсната много по-рано. Над 100 лв. директно се прекъсва 
давността.
Сн. Данева - няма такива вече.
д-р И. Александров - остава открит въпросът с приемането на държавния бюджет, кьдето ще 
бъдат намесени с постановления на Министерски съвет, нови стандарти, които ще касаят 
второстепенните разпоредители. Това ще доведе до увеличаване на годишната база, като 
приходна и разходна част е от изключителна важност, тъй като една част от второстепенните 
разпоредители се ограничават в разходна част, която е свързана с режийните разходи. Що се 
отнася за реализацията на проектите, които се осъществяват от второстепенните 
разпоредители, е конструктивно да може от бюджетни средства да може да се изпълни самият 
проект, и да има необходимата възвръщаемост. В противен случай много проекти не биха се 
приключили. Не е маловажно присъствието на едно планиране в размер на 30 000 лв. за 
закупуване на художествени произведения в областта на изобразителното изкуство. 
Приветства това перо, което дава възможност за обогатяване на фонда на художествената 
галерия.
Е. Чамуркова - относно 30 000 лв. за откупки - миналата година за първи път влезе може би, 
усвоили ли са картини, има ли информация.
М. Маринов, Сн. Данева - да има откупки, може да дадат информация, мисли, че 3 творби са 
откупени.
Е. Чамуркова - още един въпрос за бюджета: тъй като няма още държавен бюджет, това, което 
се предлага с разчетите, е доста смело.
М. Маринов - това не е бюджет.
Е. Чамуркова - каква е разликата, дава се рамка.
Д. Куздов - първо да приключат с точката за отчета, след това да преминат към следващата.

Комисията приема предложението:
ЗА- 5; ПРОТИВ -0 ; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -3

4 - 2912 / 12.04.2023: Изменение и допълнение на Наредбата за спиране, престой и паркиране на 
пътни превозни средства на територията на град Велико Търново
Становище на комисията: Кр. Каракоцев - не се променя ншцо смислово в наредбата, само се 
премахва думата "инвалид".
Д. Йонкова - да, има промяна в закона, вече не се казва инвалид, а хора с увреждания. Също
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трябваше да се иска становища на 3 компетентни органа, 2 от тях дадоха положителни 
становища. Третият не отговори.
М. Михалев - няма да облекчат хората, само ще им сменят името. Какво правят в момента, 
богатите хора, които могат да си купят елекгромобили по 100 000 лв. няма да заплащат за 
паркиране в града, а хората, които карат 20-30 годишни коли, ще заплащат. От друга страна 
за инвалидите, където реално има проблем и много хора ползват карти и злоупотребяват с 
паркирането, но има и реални инвалиди, които не могат да паркират. В момента са 
ограничени до минимум местата за инвалиди. И сега само сменят една дума в паркирането за 
инвалиди - "инвалиди”, а по никакъв начин не ги облекчават. В  същото време богатите 
стават още по-богати дори с двете левчета, които няма да платят. Ще изкаже същото и на 
заседанието на общинсия съвет. Не е честно спрямо тези хора*
Б. Чамуркова - реплика към г-н Михалев: няма много елекгромобили във Велико Търново, 
по този начин се отделят по-малко вредни емисии. Има някакъв резон.
М. Михалев - малко са елекгромобилите, спорно е доколко се опазва околната среда с 
тяхната употреба. Това, че ще си платят, за да паркират, не означава, че пак няма да пазят 
природата.
Кр. Каракоцев - проблемът специално за елекгромобилите е в Европейския съюз.

Комисията приема предложението:
ЗА- 7; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -1

5 - 2915 / 13.04.2023: Проект на Разчети за приходи и разходи за 2023 г., Индикативен разчет за 
сметките от Европейския съюз за 2023 г. на Община Велико Търново и Разчет за капиталови 
разходи за 2023 г.
Становище на комисията: Докладва Снежана Данева: със закона за прилагане на 
разпоредбите на закона за държавния бюджет са определени какго прагът за извършване на 
разходите, така и фактическите размери на съответния месец, в който могат да се поемат 
ангажименти с незабавна реализация. Изпадат в ситуация, в която има пари, няма лимит, 
някои от месеците могат да плащат само заплати, почти никакви средства за дейност. С този 
по-подробен разчет се включват най-необходимите разходи във връзка с предоставянето на 
услуги, разпределено е разходването на преходните остатъци, направен е поименен списък, 
предимно от преходни обекти от миналата година, почти няма нови обекти* Разпределени са 
числеността и разходите за работните заплати. С г-н Маринов се питат, ако минималната 
заплата е увеличена от 1 януари на 780 лв, как ще я плащат със задна дата при приемането 
на бюджета, ще видят. Малко отпушват тези лимити за разходване на средства, които досега 
бяха много строго ограничени на 1/12та
Д. Куздов - забелязал е , че има промяна в приложението за разпределението на средства за 
спорта - средствата за професионалните постижения са увеличени на 180 000 лв.
М. Маринов - това е по предложение на експертите по спорта от дирекция "ОМДС", общата 
сума е същата, има разместване вътре в самите дейности.
Е. Чамуркова - може ли да обяснят по-подробно*
М. Маринов - това е изцяло функция на дирекция”ОМДС", от спортните експерти. 
Дирекцията ”БФ" дава само рамката. Няма завишение в общата сума.
Е. Чамуркова - няма завишение, и преди беше 180 000 лв.

Комисията приема предложението:
ЗА- 5; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -3

6 - 2922 /13.04.2023: Отчет по изпълнение на Програма за детето на Община Велико Търново за 
2022 година и Програма за детето на Община Велико Търново за 2023 година.
Становище на комисията: Комисията приема предложението:
ЗА- 6; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -1
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7 - 2929 / 13.04.2023: Сключване на договор за управление на Общинско еднолично търговско 
дружество "Царевград Търнов"ЕООД до провеждане на конкурс 
Становище на комисията: Комисията приема предложението:
ЗА- 8; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

8 - 2933 /13.04.2023: Даване на съгласие за установяване на свързвано допълващо застрояване 
между УПИ Ш-З 140 и УПИ П от стр. кв. 145 по ПУЛ на гр. Велико Търново 
Становище на комисията: Комисията приема предложението:
ЗА- 8; ПРОТИВ- 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

9 - 2934 /13.04.2023: Поемане на краткосрочен дълг за финансиране на калиталови разходи и 
плащания по проекти финансирани със средства от ЕС и други донорски програми 
Становище на комисията: Докладва Снежана Данева: обичайният дълг, който ежегодно 
поемат за авансово финансиране на средства, използвани за проекти.

Комисията приема предложението:
ЗА- 8; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

ПРЕДСЕДАТЕЛ: ПРОТОКОЛИСТ:
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Здравеопазване и социални дейности /ПК по

Днес, 18.04.2023, от 16:00 часа в град Велико Търново, в Нова зала се проведе заседание на 
Постоянна комисия по "Здравеопазване и социални дейности /ПК по ЗСДЛ.

Председател: Николен Стойнов

Присъствал

• Валентин Точков
• Даниела Андреева-Тодорова
• Димитър Чолаков
• Иван Александров
• Красин Каракоцев
• Мавроди Калейнски
• Светослав Дермански
• Юлия Тонкова

Присъствали още
Снежана Данева-Иванова - заместник-кмет "Финанси"
Мариян Маринов - директор дирекция "БФ" 
инж.Динко Кечев - директор дирекция "СУТ"
Даниела Данчева - ш. счетоводител при Община Велико Търново
Маринела Джартова - началник отдел "УС"
инж. Антон Койнаков, Димчо Йовков
д-р Иван Николов - управител "КОЦ-Велико Търново" ЕООД
Росица Димитрова - директор дирекция "СДЗ"
Милена Стефанова - дирекция "СДЗ"
Жоро Ковачев - дирекция "СДЗ" 
д-р Диляна Вачкова - дирекция "СДЗ"
Пламена Марчева - дирекция "СДЗ"

1 - 2851 / 16.03.2023: Предложение за изменение на Наредбата за спиране, престой и паркиране на 
пътни превозни средства на територията на град Велико Търново
Становище на комисията: Комисията приема предложението:
ЗА - 9; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

2 - 2897 / 30.03.2023: Определяне на трима представители от Великотърновски общински съвет за 
участие в комисия, за определяне на носител на Награда " 24 май" на Община Велико Търново 
Становище на комисията: Комисията подкрепя предложението на водещата комисия:
ЗА - 9; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

3 - 2904 / 05.04.2023: Отчет за изпълнение на бюджета и Индикативен разчет на сметките от

ПРОТОКОЛ № 50

Дневен ред
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Европейския съюз на Община Велико Търново за 2022 г.; Отчет на Инвестиционната програма за 
2022 г.
Становище на комисията: Докладва Снежана Данева.

Комисията приема предложението:
ЗА - 5; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -4

4 - 2912 /12.04.2023: Изменение и допълнение на Наредбата за спиране, престой и паркиране на 
пътни превозни средства на територията на град Велико Търново
Становище на комисията: Д. Чолаков - успоредно с това съгласуване с институциите, което 
беше по предложение на прокуратурата, е направил предложение към общинска 
администрация, съгласувано със Съюза на инвалидите. Продължава да твърди, че като 
общински съвет не може да заменят неспособността на едно предприятие да се справи с 
контрола по извършване на определена дейност с отнемането на права на инвалидите. При 
предходната смяна на наредбата, когато се разглеждаше в комисии, той е попитал 
представителя на "ОДПГ" ЕООД дали това изменение означава, че могат да спират до 3 часа 
на всяко място и постоянно само на синьо място. Той е отговорил положително. След това 
всички прочетоха в наредбата нещо коренно различно - имат право да спират само до 3 часа 
само на синьо място. В тази връзка е предложил да се съгласува с институциите неговото 
предложение. Надявал се е, че неговото предложение ще влезе в това предложение за 
изменение на наредбата.
М. Филипова - предложението на г-н Чолаков от м. декември 2022 г. е адресирано до 
председателя и до ПК по НПУОР. То е разглеждано от комисията, те се произнесоха тогава, че 
като разглеждат изменението на наредбата с вече получени становища от компетентните 
органи, ще разгледат предложението на г-н Чолаков. И сега е разпределено за разглеждане от 
комисията по НПУОР.
Д. Чолаков - тоест предложението му го има като материал за комисията по НПУОР.
М. Филипова - има го.
д-р Н. Стойнов - г-н Чолаков може да отиде на комисията по НПУОР и да дебатират там.

Комисията приема предложението:
ЗА - 9; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

5 - 2915 /13.04.2023: Проект на Разчети за приходи и разходи за 2023 г., Индикативен разчет за 
сметките от Европейския съюз за 2023 г. на Община Велико Търново и Разчет за калиталови 
разходи за 2023 г.
Становище на комисията: д-р М. Калейнски - липсата на държавен бюджет пречи ли на този 
разчет.
Сн. Данева - придържали са се основно към закона за прилагане на разпоредбите на закона 
за държавния бюджет за 2022 г., където са общо взето удължени сроковете по прилагането на 
разпоредбите по закона и са освободени някои финансирания, които ги ограничаваха в 
първите няколко месеца на 1/12та спрямо предходния период. С този разчет се дава право да 
се продължи изпълнението на проектите, които си вървят. Това не е бюджет, ще очакват 
закона за държавния бюджет.

Комисията приема предложението:
ЗА - 5; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -4

6 - 2916 /13.04.2023: Даване на съгласие за одобряване на изготвено проектно Предложение за 
планиране на социални и интегрирани здравно - социални услуги и максималния брой потребители 
на тези услуги, за които се осигурява изцяло или частично финансиране от държавния бюджетна 
територията на Община Велико Търново, в съответствие с резултатите от проведено обществено
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обсъждане.
Становище на комисията: Докладва Е Димитрова
д-р М. Калейнски - въпрос за всички точки, свързани със социалните услуги: има ли 
осигурено финансиране за всичко.
Е Димитрова - да, всичко е осигурено от държавния бюджет, по проектите осигурено 
финансиране с европейски средства.

Комисията приема предложението:
ЗА - 9; ПРОТИВ- 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

7 - 2917 /13.04.2023: Годишен план за развитие на социалните услуги за 2024 година на Община 
Велико Търново
Становище на комисията: Докладва Р. Димитрова 
Комисията приема предложението:
ЗА - 9; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

8 - 2918 / 13.04.2023: Прекратяване на финансирането от държавния бюджет и закриване на 
социалната услуга "Защитено жилище за лица с умствена изостаналост", с. Пчелище, ул. 
"Четиринадесета" № 2 6 , считано от 01.05.2023 година.
Становище на комисията: Докладва Ж . Ковачев - всички настанени потребители са оценени 
и изведени, намират се в Церова кория, в построените нови центрове за грижа, 
д-р М. Калейнски - какво се случва с персонала на защитеното жилище и на дома за 
пълнолетни с умствена изостаналост в Пчелище
Ж . Ковачев - всеки от персонала, който е пожелал, е на работа в центровете за грижа в с. 
Церова кория. Има и такива, които са се отказали, 
д-р Н. Стойнов - те как пътуват до там  
Ж. Ковачев - със собствени средства.

Комисията приема предложението:
ЗА - 9; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

9 - 2919 / 13.04.2023: Закриване на Дом за пълнолетни лица с умствена изостаналост, с. Пчелшце, 
ул. "Четиринадесета" № 2 6 , считано от 01.05.2023 г., и предаване на собствеността на имот, 
собственост на Сдружение "Съюз на слепите в България"
Становище на комисията: Докладва Ж . Ковачев.
Комисията приема предложението:
ЗА - 9; П РО ТИ В- 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

10 - 2920 /13.04.2023: Създаване на социална услуга "Общностен център за деца и семейства", гр. 
Велико Търново, бул." България № 24, считано от 01.05.2023 г.
Становище на комисията: Докладва Е  Димитрова 
Комисията приема предложението:
З А -9 ; ПРО ТИ В-0 ; ВЪЗДЪРЖАЛ С Е -0

11 - 2921 /13.04.2023: Отчет на Плана за 2022 година за осигуряване на равни възможности за 
хората с увреждания в Община Велико Търново и План за 2023 година за осигуряване на равни 
възможности за хората с увреждания в Община Велико Търново
Становище на комисията: Д. Чолаков - в първа точка е посочено осигуряване на достъпен 
транспорт за хора с увреждания и е записано като изпълнение, че всички превозни средства 
от масовия обществен транспорт в гр. В. Търново са адаптирани за ползване от хора е
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увреждания. В какво точно се изразява тази адаптация, извършена през 2022 г., насреща има 
посочена и сума - 42 000 лв., която е усвоена.
Р. Димитрова - по отношение на достъпността на градския транспорт са поискали 
информация от дирекция "СУТ". Това е информация, която им е предоставена от тях. Тя 
тенденциозно върви от години към адаптация на автобусите за ползване от хора с 
увреждания, тоест те да бъдат пригодени за ползване от тях.
Д. Чолаков - нещо направено ли е през 2022 г., за да се улесни качването и слизането от 
градския транспорт на хората с увреждания, както е записано като отчетена свършена 
работа със съответната сума.
Р. Димитрова - направили са много неща, които са свързани с придвижването на хора с 
увреждания, със закупуването на нови транспортни средства за нуждите на новите социални 
услуги, за нуждите на съществуващите социални услуги, в резултат на амортизирани 
транспортни средства. Посочената сума е за нови специализирани превозни средства, които 
са за новия дневен център за пълнолетни лица с увреждания, за 3 ЦНСТ, за новата кола за 
Домашен социален патронаж.
д-р Н. Стойнов - г-н Чолаков пита за градския транспорт
Д. Чолаков - сумата отбелязана насреща е 42 000 лв. С тях са купени не повече от 2 
ескалатора, които се монтират на автомобилите.
д-р Ю. Тонкова - понеже се говори за социални услуги, тя има информация за социална 
услуга, предоставена по европейски проект. За съжаление бюрократичната рамка е много 
тясна и не може да обезпечи реализирането на тази социална услуга* Има възможност хората 
с увреждания, които живеят в домашни условия, да им се осигури платформа, която да ги 
качи до тяхното жилище. Нямат никакъв финансов ангажимент към това нещо, но ако по 
някакъв начин г-жа Димитрова да съдейства за облекчаване на елементът на бюрократизъм. 
Не може във Велико Търново, където има такава добра социална активност, да има по-малко 
реализирани такива удобства за инвалидите, отколкото например в Павликени. Добре е да се 
помисли по този въпрос.
Р. Димитрова - права е д-р Тонкова. Достъпът за хората с увреждания до тяхното семейно 
жилище е по реда на закона за хората с увреждания. Проектът трябва да се направи от 
самите желаещи да бъдат финансирани, и евентуално да се съгласува с главния архитект на 
Общината. Не е ангажимент на общинската администрация.
Д. Чолаков - по въпроса за адаптирането на автобусите за ползване от хора с увреждания; не е 
толкова до сумата, тя е малка, въпросът му е с какво през 2022 г. са адаптирани тези автобуси. 
Р. Димитрова - разбира въпроса, пояснила е, че събират информацията от дирекция "СУТ”.

Комисията приема предложението:
ЗА - 6; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -1

12 - 2922 /13.04.2023: Отчет по изпълнение на Програма за детето на Община Велико Търново за 
2022 година и Програма за детето на Община Велико Търново за 2023 година.
Становище на комисията: Докладва Р. Димитрова.
Комисията приема предложението:
ЗА - 9; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

13 - 2923 /13.04.2023: Промяна в състава на Съвет по въпросите на социалните услуги, създаден с 
Решение на ВТОбС № 363/29.10.2020г.
Становище на комисията: Докладва Р. Димитрова 
Комисията приема предложението:
ЗА - 9; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

14 - 2924 /13.04.2023: Отпускане на средства за финансово подпомагане на изследвания и 
процедури, свързани с лечение на безплодие на семейства и лица, живеещи на семейни начала с
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репродуктивни проблеми на територията на Община Велико Търново 
Становище на комисията; Докладва д-р Д. Вачкова.
Комисията приема предложението:
ЗА - 9; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

15 - 2925 /13.04.2023: Информация за дейността по Общинска програма "Здрави деца в здрави 
семейства" през 2022 година и План за дейността по програма "Здрави деца в здрави семейства" 
през 2023 година
Становище на комисията; Докладва Р. Димитрова 
Комисията приема предложението;
ЗА - 9; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

16 - 2927 /13.04.2023: Даване на съгласие за извършване на разход от "Комплексен онкологичен 
център - Велико Търново" ЕООД - гр. Велико Търново, ЕИК 104524994 за извършване на ремонт 
на помещенията в Диагностично - консултативен център.
Становище на комисията: д-р М. Калейнски - ще стигнат ли тези 50 000 лв. 
д-р И. Николов - идеята на ремонтните дейности е да бъде направен коридорът, да бъдат 
подменени осветителните тела. Това е на 3 етаж. Най-трагично е състоянието на 1 етаж и 
регистратурата. Предвиждат подновяване на алуминиевата дограма. Ще действат поетапно. 
Може и да не достигнат крайната «ума*

Комисията приема предложението:
ЗА - 9; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

17 - 2934 /  13.04.2023: Поемане на краткосрочен дълг за финансиране на кшшталови разходи и 
плащания по проекти финансирани със средства от ЕС и други донорски програми 
Становище на комисията: Докладва Снежана Данева - това е обичайният дълг, който 
ежегодно поемат, за авансово разплащане на проектите. След възстановяне на сумите и 
отчитането, той веднага се връща при източника, 
д-р М. Калейнски - за какъв срок се взема.
М. Маринов -1  година. Всичко над 1 година е дългосрочен дълг. 
д-р М. Калейнски - лихвата е върху използваната сума 
М. Маринов - потвърждава.
д-р М. Калейнски - откога започва стартирането на дълга
М. Маринов - когато изтече предишния договор, той изтича през м» август.

Комисията приема предложението:
ЗА - 9; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ С Е -0

18 - 2938 /13.04.2023: Отдаване под наем на част от имот частна общинска собственост; гр. Велико 
Търново
Становище на комисията: Комисията приема предложението;
ЗА - 9; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

19 - 2939 /13.04.2023: Отдаване под наем на част от имот частна общинска собственост; гр. Велико 
Търново
Становище на комисията: Комисията приема предложението:
ЗА - 9; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0
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20 - 2943 /  13.04.2023: Отдаване под наем на част от имот частна общинска собственост - с. 
Пчелшце
Становище на комисията: Комисията приема предложението:
ЗА - 9; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

21 - 2944 /13.04.2023: Отдаване под наем на част от имот частна общинска собственост - с. Балван 
Становище на комисията: Комисията приема предложението:
ЗА - 9; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

ПРЕДСЕДАТЕЛ: ПРОТОКОЛИСТ:
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Здравеопазване и социални дейности /ПК по

Днес, 24.04.2023, от 14:00 часа в град Велико Търново, в Нова зала се проведе заседание на 
Постоянна комисия по "Здравеопазване и социални дейности /ПК по ЗСД/".

Председател: Николен Стойнов

Присъствал

• Иван Александров
• Красин Каракоцев
• Мавроди Калейнски
• Светослав Дермански

Отсъствал

• Валентин Точков
• Даниела Андреева-Тодорова
• Димитър Чолаков
• Юлия Тонкова

1 - 2951-1 /  19.04.2023: Връщане на решение № 1284/30.03.2023 г.
Становище на комисията: Комисията приема предложението за изменение на Решение № 
1284/30.03.2023 г., с Вх. № 2955/19.04.2023 г.

2 - 2955 /19.04.2023: Изменение на Решение № 1284/30.03.2023 г. на Великотърновски общински
съвет /
Становище на комисията: Комисията приема предложението:
За- 5; ПРОТИВ- 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

ПРЕДСЕДАТЕЛ:............................... ПРОТОКОЛИСТ:....

ПРОТОКОЛ № 51

Дневен ред
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Устройство на територията, транспорт и 
паркиране /ПК по УТТП/

ПРОТОКОЛ № 45
Днес, 19.04.2023, от 14:30 часа в град Велико Търново, в Нова зала се проведе заседание на 
Постоянна комисия по "Устройство на територията, транспорт и паркиране /ПК по УТТП/”.

Председател: Пламен Петров

Присъствал

• Георги Марков
• Даниела Андреева-Тодорова
• Деян Хаджийски
• Драгомир Йосифов
• Йорданка Стефанова
• Петко Тюфекчиев
• Стоян Витанов
• Тодор Тодоров
• Юлия Тонкова
• Якоб ван Бейлен

Присъствали още
Снежана Данева-Иванова - заместник-кмет "Финанси"
Мариян Маринов - директор дирекция "БФ" 
инж. Динко Кечев - директор дирекция "СУТ"
Маринела Джартова - началник отдел "УС" 
инж. Валентина Миткова - началник отдел ”ТР"

Дневен ред
1 - 2851 /  16.03.2023: Предложение за изменение на Наредбата за спиране, престой и паркиране на 
пътни превозни средства на територията на град Велико Търново 
Становище на комисията: Я. Бейлен - как ще се контролират 2 часа.
П. Тюфекчиев - както при инвалидите.

Комисията приема предложението:
ЗА - 8; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -2

2 - 2897 / 30.03.2023: Определяне на трима представители от Великотърновски общински съвет за 
участие в комисия, за определяне на носител на Награда" 24 май" на Община Велико Търново 
Становище на комисията: Комисията подкрепя предложението на водещата комисия:
ЗА - 10; ПРОТИВ -0 ; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

3 - 2902 / 03.04.2023: Отчет за 2022 г за изпълнение на Програма за опазване на околната среда на 
територията на Община Велико Търново 2022 - 2027 г. и Регионална програма за управление на
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отпадъците за общините Велико Търново, Горна Оряховица, Лясковец, Стражица, Елена и 
Златарица
Становище на комисията: Я. Бейлен - ще гласува против, защото докладът не е според 
решенията, които общинският съвет взе миналата година. По време на сесията ще обясни 
подробно.
д-р Д. Андреева - пита какво не е наред.
Я. Бейлен - например по неговите предложения миналата година приеха, че докладът трябва 
да съдържа информация освен за ФПЧ10, също и за Ф11Ч2Д Сега вижда седем и половина 
страници за ФПЧ10, които не са опасни и не са много над нормата. И по-малко от половин 
страница за ФПЧ2,5, които са много над нормата. И това е само едното нещо, което липсва.

Комисията приема предложението:
ЗА - 6; ПРОТИВ - 1; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

Я. Бейлен - докладът не е според решението на общинския съвет, но всички са доволни. Не 
може да разбере според каква логика е така.

4 - 2904 / 05.04.2023: Отчет за изпълнение на бюджета и Индикативен разчет на сметките от 
Европейския съюз на Община Велико Търново за 2022 п; Отчет на Инвестиционната програма за 
2022 г.
Становище на комисията: Комисията приема предложението:
ЗА - 6; ПРОТИВ -1 ; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -1

5 - 2912 /12.04.2023: Изменение и допълнение на Наредбата за спиране, престой и паркиране на 
пътни превозни средства на територията на град Велико Търново
Становище на комисията: П. Тюфекчисв - инвалид с електромобил 5 часа безплатно 
паркиране ли ще ползва.
Я. Бейлен - има кратък коментар. За жалост от данните разбира, че не са много здрав народ и 
общината не е много здрава. От документацията разбира, че тук има регистрирани 2600 
инвалиди. На 78 000 жители това е огромно число.
Пл. Петров - всеки човек, който е изкарал инфаркт, е инвалид.
И. Стефанова - не но всички инвалиди имат автомобили, има тежко болни, които нямат.
Пл. Петров - не познава човек, който има документ за инвалид, и да не е инвалид, 
арх. Др. Йосифов - но много хора ползват документ на инвалида»
Пл. Петров - но на всеки документ има снимка.
П. Тюфекчиев - може придружител да шофира, не самият инвалид.
д-р Ю. Тонкова - според инвалидния процент, в зависимост от това колко е висок, се
предполага ще има ли придружител или не.

Комисията приема предложението:
ЗА - 8; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

6 - 2 9 1 5 /  13.04.2023: Проект на Разчети за приходи и разходи за 2023 г., Индикативен разчет за 
сметките от Европейския съюз за 2023 г. на Община Велико Търново и Разчет за капиталови 
разходи за 2023 г.
Становище на комисията: Я. Бейлен - ще гласува против бюджета за 2023 г.
Сн. Данева - репликира, че това не е бюджет, а нов разчет.
Я. Бейлен - разбрал е този нюанс. Защото за 3-та година поред, според него спортът и 
културата страдат най-много. Бюджетът за тях е само е 1,85% по-висок от миналата година. 
Има предвид дейностите за чиста култура, без библиотеки, музеи и читалища. 1,85% е много 
по-ниско от прираста на инфлацията* Така че всъщност бюджетът отново намалява! Това не 
е за първа година. Това не е приемливо в туристически град, който има претенции да бъде
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историческата и духовната столица на България. Не мога да разбера как заместник-кметът 
по културата, г-н Нейко Генчев, може да бъде съгласен с този предложен бюджет* Това е 
неговият коментар. Ще гласува против.

Комисията приема предложението:
ЗА - 7; П Р О Т И В -1; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

7 - 2931 /  13.04.2023: Публичен търг с явно наддаване за продажба на недвижим имот; с. Арбанаси 
Становище на комисията: Комисията приема предложението:
ЗА - 7; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

8 - 2932 /  13.04.2023: Предварителен договор по чл.15, ал.З и ал.5 от ЗУТ, гр. Дебелец 
Становище на комисията: Комисията приема предложението:
ЗА - 8; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

9 - 2933 / 13.04.2023: Даване на съгласие за установяване на свързвано допълващо застрояване 
между УПИ Ш-З 140 и УПИII от стр. кв. 145 по ПУП на гр. Велико Търново 
Становище на комисията: д-р Д* Андреева - имат ли становище на детската градина, 
арх. Др. Йосифов - не е лошо да има становище на градината. Защо се иска съгласие от 
общинския съвет.
М. Джартова - строи се на граница между двата имота - общинска собственост и частен имот. 
Собственикът на частния имот ще изгражда допълващо застрояване, обслужващи 
постройки, гаражи и складове на границата на имота. Според чл. 21, ал. 5 от ЗУТ такова 
строителство на границата трябва да става със съгласие на собственика, затова се внася това 
предложение в общинския съвет* 
д-р Д. Андреева - а има ли становище от Общината.
М. Джартова - становището на Общината е това предложение, което внасят. Щом го внасят за 
одобрение, значи имат положително становище.
д-р Д. Андреева - как са сигурни каква ще бъде височината на постройката.
М. Джартова - ще бъдат внесени проекти, ще бъдат одобрени от гл. архитект, ще бъде 
издадено разрешение за строеж*
д-р Д. Андреева - предлага общинска администрация да изиска становище от директора на 
ДГ "Соня".
Ст. Витанов - законно ли е това предложение. На граница може ли да се строи - вероятно 
може.
М. Джартова - със съгласие на собственика може.
Ст. Витанов - ами нека да съберат родителите и да питат и тях. Нека към предложението на 
д-р Андреева да се включи и становище на родителите, да питат и тях. Ясно е, че има 
заяждане.
арх. Др. Йосифов - може ли да видят проектите. Пише, че е внесено инвестиционно 
намерение.
М. Джартова - не са при нея, при гл. архитект са.

Комисията приема предложението да се изиска становище от директора на ДГ "Соня":
ЗА - 7; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -1

Пл. Петров - в такъв случай предлага да се отложи точката до получаване на становището.

Комисията предлага отлагане до получаване на становището на ДГ "Соня":
ЗА - 7; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0
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10 - 2934 / 13.04.2023: Поемане на краткосрочен дълг за финансиране на капиталови разходи и 
плащания по п ро ект  финансирани със средства от ЕС и други донорски програми 
Становище на комисията: Комисията приема предложението:
ЗА - 8; ПРОТИВ -1 ; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

11 - 2935 /13.04.2023: Публичен търг с явно наддаване за продажба на недвижим имот, с. Момин 
сбор
Становище на комисията: Докладва М. Джартова 
Комисията приема предложението:
ЗА - 8; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

12 - 2936 /13.04.2023: Отдаване под наем на част от имот публична общинска собственост, гр. 
Велико Търново
Становище на комисията: Докладва М. Джартова.
Комисията приема предложението:
ЗА - 8; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

13 - 2937 /13.04.2023: Отдаване под наем на част от имот публична общинска собственост; гр. 
Велико Търново
Становище на комисията: Докладва М. Джартова 
Комисията приема предложението:
ЗА - 9; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

14 - 2942 /13.04.2023: Прекратяване на собственост чрез замяна на части от имоти, с. Планово 
Становище на комисията: Докладва М. Джартова 
Комисията приема предложението:
ЗА -10; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

15 - 2945 /13.04.2023: Изкупуване на част от недвижим имот частна собственост; с. Момин сбор 
Становище на комисията: Докладва М. Джартова 
Комисията приема предложението:
ЗА - 8; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

16 - 2946 /13.04.2023: Предварително съгласие по реда на чл.25, ал;3 и ал.5 от ЗСПЗЗ и чл. 29, ал. 1 
от 3033 за промяна предназначението на ПИ - с. Ветринци 
Становище на комисията: Докладва М. Джартова 
Комисията приема предложението:
ЗА - 8; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

17 - 2951-3 / 19.04.2023: Връщане на решение № 1296/30.03.2023 г.
Становище на комисията: Пл. Петров - има решения на общинския съвет, върнати от 
областен управител за ново обсъждане, и едно от тях е разпределено за разглеждане в тази  
комисия - решение № 1296/30.03.2023 г. за прекратяване на съсобственост, е. Ново село. Има 
изложени мотиви в заповедта на областния управител.
арх. Др. Йосифов - има два листа мотиви. Единият от мотивите е, че уличната регулация не е 
приложена по отношение на УПИ 575, не са уредени регулационните отношения, което вече 
касае изграждане на план за регулация на ПУП. Това до сесията е невъзможно да стане.
П. Тюфекчиев - тогава нека да си отменят решението, и след това да се оправи тази
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регулация, и вече да влезе за разглеждане, като е оправено.
арх. Др. Йосифов - също в мотивите е изложено, че няма данни за собственост на Общината. 
М. Джартова - с юристите от Областна администрация имат фундаментални различия по 
отношение на това решение. Тя смята, че е законосъобразно, и че е прието при спазване на 
всички правила на материалните закони. Съсобствеността е възникнала с влизане в сила на 
плана на с. Ново село пре4з 2000 г., в който за един поземлен имот се създава У ПИ, като му се 
дава достъп до улица. Разликата, която е между червената и черната линия, която е между 
имота и част от УПИ-то, Общината е съставила Акт за общинска собственост в идеална 
съсобственост. Съответно човекът иска да си я купи и да си уреди отношенията с Общината* 
Ю ристът на Областта счита, че това не е УПИ, тъй като не са уредени регулационните 
отношения, с което тя изобщо не е съгласна. Той смята, че няма възникнала съсобственост, и 
приема тези 250 кв.м. като самостоятелен имот, който трябва да бъде продаден на търг. 
арх. Др. Йосифов - а ако се направи план за ре1улация. Да се измени, тази част, която е 
дадена като някакъв отделен поземлен имот от 250 кв.м., да стане като част от УПИ-то.
М. Джартова - но то е в момента част от УПИ-то по плана на населеното място.
П. Тюфекчиев - ако всичко е наред, предлага да си препотвърдят решението, 
д-р Д. Андреева - какво може да стане, ако си потвърдят решението.
М. Джартова - областният управител има право да го обжалва пред Административен съд. 
арх. Др. Йосифов - гледайки скицата, правилното решение е да се образува един нов поземлен 
имот, да стане следващ номер, 576 примерно. Трябва да се уредят регулационните граници. 
М. Джартова - разбира мотивите на арх. Йосифов. Изразява съгласие.
Пл. Петров - предлага да се отмени решение № 1296/30.03.2023 г.

Комисията предлага общинският съвет да приеме решение за отмяна щг решение №  
1296/30.03.2023 г.:
ЗА - 8; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

ПРЕДСЕДАТЕЛ: ПРОТОКОЛИСТ:.
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Общинска собственост /ПК по ОС/ 

ПРОТОКОЛ № 42
Днес, 19.04.2023, от 16:00 часа в град Велиш Търново, в Нова зала се проведе заседание на 
Постоянна комисия по "Общинска собственост /ПК по ОС/".

Председател: Георги Марков

Присъствал

• Валентин Точков
• Валерия-Тереза Дончева
• Деян Хаджийски
• Евгени Коев
• Петко Тюфекчиев
•  Сунай Мунков
• Тихомир Нанев

Отсъствал

• Калина Широкова

Присъствали още
Снежана Данева-Иванова - заместник-кмет "Финанси"
Мариян Маринов - директор дирекция ”БФ" 
инж. Динко Кечев - директор дирекция "СУТ"
Маринела Джартова - началник отдел "УС"
Росица Димитрова - директор дирекция "СДЗ"

Дневен ред

1 - 2851 /16.03.2023: Предложение за изменение на Наредбата за спиране, престой и паркиране на 
пътни превозни средства на територията на град Велиш Търново 
Становище на комисията: Комисията приема предложението:
ЗА -7; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

2 - 2897 / 30.03.2023: Определяне на трима представители от Великотърновски общински съвет за 
участие в комисия, за определяне на носител на Н аграда" 24 май" на Община Велиш Търново 
Становище на комисията: Комисията подкрепя предложението на водещата комисия:
ЗА -7; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

3 - 2904 / 05.04.2023: Отчет за изпълнение на бюджета и Индикативен разчет на сметките от 
Европейския съюз на Община Велиш Търново за 2022 г.; Отчет на Инвестиционната програма за 
2022 г.
Становище на комисията: Комисията приема предложението:
ЗА - 4; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -3
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4 - 2912 / 12.04.2023: Изменение и допълнение на Наредбата за спиране, престой и паркиране на 
пътни превозни средства на територията на град Велико Търново 
Становище на комисията: Комисията приема предложението:
ЗА -7; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

5 - 2915 /13.04.2023: Проект на Разчети за приходи и разходи за 2023 г., Индикативен разчет за 
сметките от Европейския съюз за 2023 г. на Община Велико Търново и Разчет за капиталови 
разходи за 2023 г.
Становище на комисията: Комисията приема предложението:
ЗА - 4; ПРОТИВ- 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -3

6 - 2919 /13.04.2023: Закриване на Дом за пълнолетни лица с умствена изостаналост, с. Пчелшце, 
ул. '’Четиринадесета" № 26 , считано от 01.05.2023 г., и предаване на собствеността на имот, 
собственост на Сдружение "Съюз на слепите в България"
Становище на комисията: Комисията приема предложението:
ЗА - 7; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

7 - 2930 /13.04.2023: Учредяване на безвъзмездно право на ползване върху недвижим имот частна 
общинска собственост; с. Големаните
Становище на комисията: Комисията приема предложението:
ЗА - 7; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

8 - 2931 /  13.04.2023: Публичен търг с явно наддаване за продажба на недвижим имот; с. Арбанаси 
Становище на комисията: Комисията приема предложението:
ЗА - 7; ПРОТИВ -0 ; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

9 - 2932 /  13.04.2023: Предварителен договор по чл.15, ал.З и ал.5 от ЗУТ, гр. Дебелец 
Становище на комисията: Комисията приема предложението:
ЗА -7; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

10 - 2934 /13.04.2023: Поемане на краткосрочен дълг за финансиране на капиталови разходи и 
плащания по проекти финансирани със средства от ЕС и други донорски програми 
Становище на комисията: Комисията приема предложението:
З А - 5; ПРОТИВ- 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -2

11 - 2935 /13.04.2023: Публичен търг с явно наддаване за продажба на недвижим имот; с. Момин 
сбор
Становище на комисията: Комисията приема предложението:
ЗА -7 ; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

12 - 2936 /13.04.2023: Отдаване под наем на част от имот публична общинска собственост, гр. 
Велико Търново
Становище на комисията: Комисията приема предложението:
ЗА -7 ; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

13 - 2937 /13.04.2023: Отдаване под наем на част от имот публична общинска собственост, гр.
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Велиш Търново
Становище на комисията: Комисията приема предложението: 
ЗА -7 ; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

14 - 2938 /13.04.2023: Отдаване под наем на част от имот частна общинска собственост; гр. Велиш  
Търново
Становище на комисията: Комисията приема предложението:
ЗА -7; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

15 - 2939 /13.04.2023: Отдаване под наем на част от имот частна общинска собственост, гр. Велиш  
Търново
Становище на комисията: Комисията приема предложението:
ЗА -7; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

16 - 2940 /  13.04.2023: Продажба на недвижим имот - апартамент, находящ се в гр. Велиш Търново, 
ул. Вела Благоева
Становище на комисията: Комисията приема предложението:
ЗА - 7; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

17 - 2941 /13.04.2023: Продажба на недвижим имот - апартамент, находящ се в гр. Велико Търново, 
ул. Вела Благоева
Становище на комисията: Комисията приема предложението:
ЗА -7; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

18 - 2942 /13.04.2023: Прекратяване на собственост чрез замяна на части от имоти, с. Плаково 
Становище на комисията: Комисията приема предложението:
ЗА -7; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

19 - 2943 /13.04.2023: Отдаване под наем на част от имот частна общинска собственост - с. 
Пчелшце
Становище на комисията: Комисията приема предложението:
ЗА -7; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

20 - 2944 /13.04.2023: Отдаване под наем на част от имот частна общинска собственост - с. Балван 
Становище на комисията: Комисията приема предложението:
ЗА -7; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

21 - 2945 /13.04.2023: Изкупуване на част от недвижим имот частна собственост, с. Момин сбор 
Становище на комисията: Комисията приема предложението:
ЗА -7; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

22 - 2946 /  13.04.2023: Предварително съгласие по реда на чл.25, ал;3 и ал.5 от ЗСПЗЗ и чл. 29, ал. 1 
от 3033 за промяна предназначението на ПИ - с. Ветринци 
Становище на комисията: Комисията приема предложението:
ЗА -7; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0
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23 - 2951-1 / 19.04.2023: Връщане на решение № 1284/30.03.2023 г.
Становище на комисията: Г. Марков - във връзка с тази заповед на областен управител за 
върнато решение № 1284/30*03*2023 г. има входирано предложение за изменение на 
въпросното решение, както г-жа Росица Димитрова разясни. Комисията прие предложението 
за изменение на върнатото решение № 1284/30.03.2023 г.

24 - 2951-3 /19.04.2023: Връщане на решение № 1296/30.03.2023 г.
Становище на комисията: Г* Марков - предлага отмяна на решение № 1296/30.03.2023 г. във 
връзка със заповедта на областен управител

Комисията предлага отмяна на решение № 1296/30.03.2023 г.:
ЗА -7; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

25 - 2955 / 19.04.2023: Изменение на Решение № 1284 по Протокол № 52 от проведено редовно 
заседание на Великотърновски общински съвет от 30.03.2023 г
Становище на комисията: Докладва Р. Димитрова - не може да си обясни мотивите, посочени 
в заповедта на областния управител, но счита, че са правомерни. Трябвало е да посочат 
повече правни основания. Посочили са такива с това предложение за изменение на решение 
№ 1284/30.03.2023 г.

Комисията приема предложението:
ЗА - 6; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

ПРЕДСЕДАТЕЛ: ПРОТОКОЛИСТ:...

/
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Земеделие, гори и околна среда /ПК по ЗГОС/

ПРОТОКОЛ № 44
Днес, 19.04.2023, ох 17:00 часа в град Велико Търново, в Нова зала се проведе заседание на 
Постоянна комисия по "Земеделие, гори и околна среда /ПК по ЗГОС/".

Председател: Йорданка Стефанова

Присъствал

• Гюнай Далоолу
• Евгени Коев
• Мирослав Трифонов
• Николен Стойнов
• Пламен Петров
• Стоян Витанов

Присъствали още
Снежана Данева-Иванова - заместник-кмет "Финанси"
Мариян Маринов - директор дирекция ЪФ" 
инж. Динко Кечев - директор дирекция "СУТ"
Мирослава Цонева - отдел "ОС"
Маринела Джартова - началник отдел "УС"

Дневен ред
1 - 2851 /  16.03.2023: Предложение за изменение на Наредбата за спиране, престой и паркиране на 
пътни превозни средства на територията на град Велико Търново 
Становище на комисията: Комисията приема предложението:
З А - 6; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

2 - 2897 /  30.03.2023: Определяне на трима представители от Великотърновски общински съвет за 
участие в комисия, за определяне на носител на Награда " 24 май" на Община Велико Търново 
Становище на комисията: Комисията подкрепя предложението на водещата комисия:
ЗА - 6; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

3 - 2902 /  03.04.2023: Отчет за 2022 г за изпълнение на Програма за опазване на околната среда на 
територията на Община Велико Търново 2022 - 2027 г. и Регионална програма за управление на 
отпадъците за общините Велико Търново, Горна Оряховица, Лясковец, Стражица, Елена и 
Златарица
Становище на комисията: Комисията приема предложението:
ЗА - 4; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -1

4 - 2904 /  05.04.2023: Отчет за изпълнение на бюджета и Индикативен разчет на сметките от 
Европейския съюз на Община Велико Търново за 2022 г.; Отчет на Инвестиционната програма за 
2022 г.
Становище на комисията: Комисията приема предложението:
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З А -4;  ПРОТИВ-0 ; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -2

5 - 2912 /12.04.2023: Изменение и допълнение на Наредбата за спиране, престой и паркиране на 
пътни превозни средства на територията на град Велико Търново 
Становище на комисията: Комисията приема предложението:
ЗА - 6; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

6 - 2915 /13.04.2023: Проект на Разчети за приходи и разходи за 2023 г., Индикативен разчет за 
сметките от Европейския съюз за 2023 г. на Община Велико Търново и Разчет за каниталови 
разходи за 2023 г.
Становище на комисията: Комисията приема предложението:
ЗА - 4; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -2

7 - 2934 /13.04.2023: Поемане на краткосрочен дълг за финансиране на каниталови разходи и 
плащания по проекти финансирани със средства от ЕС и други донорски програми 
Становище на комисията: Комисията приема предложението:
ЗА - 5; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -1

8 - 2935 /  13.04.2023: Публичен търг с явно наддаване за продажба на недвижим имот; с. Момин 
сбор
Становище на комисията: Комисията приема предложението:
ЗА - 5; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

9 - 2946 /13.04.2023: Предварително съгласие по реда на чл.25, ал;3 и ал.5 от ЗСПЗЗ и чл. 29, ал. 1 
от 3033 за промяна предназначението на ПИ - с. Ветринци 
Становище на комисията: Комисията приема предложението:
ЗА - 4; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -1

ПРЕДСЕДАТЕЛ: ПРОТОКОЛИСТ:
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Проблеми на гражданското общество и борба с 
корупцията /ПК по ПГОБК/

ПРОТОКОЛ № 41
Днес, 20.04.2023, от 13:00 часа в град Велико Търново, в Нова зала се проведе заседание на 
Постоянна комисия по "Проблеми на гражданското общество и борба с корупцията /ПК по 
ПГОБК/".

Председател: Петко Тюфекчиев 

Присъствал

• Даниела Андреева-Тодорова
• Димитър Чолаков
• Драгомир Йосифов
• Жельо Желев
• Мавроди Калейнски
• Светослав Дермански

Присъствали още
Снежана Данева-Иванова - заместник-кмет "Финанси"
Мариян Маринов - директор дирекция "БФ" 
инж.Динко Кечев - директор дирекция "СУТ"

Дневен ред
1 - 2851 /16.03.2023: Предложение за изменение на Наредбата за спиране, престой и паркиране на 
пътни превозни средства на територията на град Велико Търново
Становище на комисията: д-р М. Калейнски - при разискване на точката липсва 
представител на "ОДПГиЕООД.

Комисията приема предложението:
ЗА- 7; ПРОТИВ- 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

2 - 2897 / 30.03.2023: Определяне на трима представители от Великотърновски общински съвет за 
участие в комисия, за определяне на носител на Награда" 24 май" на Община Велико Търново 
Становище на комисията: Комисията подкрепя предложението на водещата комисия:
ЗА- 7; ПРОТИВ- 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

3 - 2904 / 05.04.2023: Отчет за изпълнение на бюджета и Индикативен разчет на сметките от 
Европейския съюз на Община Велико Търново за 2022 г.; Отчет на Инвестиционната програма за 
2022 г.
Становище на комисията: д-р Д. Андреева - въпрос относно ул. "Панайот Типографов", 
където имаше нужда от подмяна на ВиК и на настилката.
инж. Д . Кечев - за старата част имат проекти за ВиК за всички останали улици, които не са 
били направени. До финансиране не са стигнали.
Сн.Данева - продължава търсенето на финансиране.
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Комисията приема предложението:
ЗА- 4; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -3

4 - 2912 / 12.04.2023: Изменение и допълнение на Наредбата за спиране, престой и паркиране на 
пътни превозни средства на територията на град Велико Търново
Становище на комисията: д-р М. Калейнски - няма представител на "ОДПГ" ЕООД на 
заседанието на комисията, както и на заседанието на комисията по ЗСД.
Ж. Желев - има ли тяхно становище.
П. Тюфекчиев - в преписката не е приложено такова.
Д. Чолаков - само обяснително е представено, че ,'ОДПГи са извършили обстоен анализ, 
д-р М. Калейнски - искал е да чуе мнението на вносителите. В едното предложение за 
изменение на наредбата е описано, че като минат двата часа, автомобилите се таксуват като 
нормално. В другото предложение, което е аналогично, само че касае инвалидите, пише, че 
след изтичане на часовете безплатно паркиране, автомобилът се премества принудително. 
Коренно различно като санкция.
Д. Чолаков - инвалидът има получава правото на безплатно паркиране на синьо място за 3
часа, и след изтичането им трябва да се премести на редовно място. Връща ги към негово
предложение от м. декември относно даване на 1 час допълнително за безплатно паркиране
на всяко друго паркомясто. Неспособността на "ОДПГ" да упражнят контрол във връзка със
злоупотребата с талоните за паркиране, се заменя по най-лесния за тях начин с отнемане на
правомощия на тези хора. Тоест преди имаха право да спират навсякъде и понеже се
злоупотребява с талоните, от дружеството не са способни да наложат контрол върху това кой
и как използва тези места, се стига до ограничението да ползват до 3 часа.
д-р Д. Андреева - разсъждава в две посоки - за хора с увреждания, работещи активно, и
такива, които са с трайна неработоспособност. Законът не ги разделя. В първия случай,
понеже има възможност да работи, би могъл да използва въпросното паркомясто до 3 часа. Не
може да му се осигури непрекъснато пребиваване, защото на това паркомясто идва друг
човек. Във тория случай, ако е в невъзможност за трудови правни отношения, какво се
изисква - този човек да посети личен лекар, специалист, рехабилитация, институции от
обществена значимост, и са му необходими отново 3 часа и не повече.Счита, че въпросните 3
часа не са никак малко, а осигуряват необходимия престой на човека с увреждания.
д-р М. Калейнски - не оспорва 3-те часа, а принудителното отстраняване на автомобила след
изтичане на тези 3 часа. Без скоба.
д-р Д. Андреева - законът е закон, за да се спазва.
д-р М. Калейнски - защо тогава в другото предложение за електромобилите пише, че като 
изтекат 2-та часа, таксуват по общия ред. Защо не се таксува инвалида по общия ред след 
3-те часа. По-лекото наказание, вместо 50 лв. глоба.
Д. Чолаков - защото не трябва да заема синьото паркомясто след 3-те часа. 
д-р М. Калейнски - ще си плати.
д-р Д . Андреева - има право да ползва обикновено паркомясто и там да си плати.
Д. Чолаков - това за 3-те часа са го приели преди. Но още веднъж прочитат текстовете и 
виждат в тях несъвършенства, и не му се иска да се гласува лековато, защото някога са го 
приели така. Още повече, че се е доверил на "ОДПГ" при обсъждането на предложението за 
3-те часа тогава, които са го излъгали на заседанието на здравната комисия. Принудителното 
вдигане на автомобила след изтичане на 3-те часа на синьо паркомясто е за да се освободи то 
и друг човек с увреждания да може да го използва. Това до голяма степен би могло да се 
заобиколи с лекота чрез неговото предложение, което е съгласувал с областната и общинската 
организация на инвалидите - да им се даде допълнително време на всяко друго паркомясто. 
По този начин дори и автомобилът да остане 4-ти или 5-ти час и трябва да се заплати, 
следващият човек с увреждане, който отива и има право да ползва такова място, ще може да 
спре на съседното, което е по общо основание паркомясто. От организацията на инвалидите 
са предложили 2 варианта на неговото предложение - или 2 часа на синьо място и 2 часа на 
всяко друго, или 3 часа на синьо място и допълнително 1 час на всяко друго. Сега е моментът
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да се помисли и да се изчистят текстове. Да дойде един представител на "ОДПГ", да се 
изговорят всички тези неща, и да направят една добра наредба, да направят текстовете 
такива, каквито трябва да бъдат.
д-р М. Калейнски - всъщност сега правят промяна, защото се променят всички видове 
документи на инвалидите по закона.
д-р Д. Андреева - след като предложеното изменение на наредбата е обвързано със закона, не 
може да не го приемат. Друг е въпросът за това, което г-н Чолаков коментира. То е свързано с 
друга процедура, той трябва да го предложи, да влезе на комисии, да се публикува на сайта, 
да се обсъди, да има становища от Министерство на труда и социалната политика, от Съюза 
на инвалидите и съответните компетентни органи.
д-р М. Калейнски - това, че няма представител на "ОДПГ", затруднява работата на 
комисията. Смята за незаконосъобразно принудителното отстраняване на автомобила след 
изтичане на 3 часа.
Д. Чолаков - поради несъвършенства в текстовете на предходното изменение, сегашното 
гласуване би препотвърдило тези несъвършенства.
д-р М. Калейнски - винаги да има представител на "ОДПГ", по възможност управителя, 
когато се разглеждат такива точки.
П* Тюфекчиев - винаги са искали вносителите да присъстват.

Комисията приема предложението:
ЗА- 5; ПРОТИВ - 1; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -1

5 - 2915 /13.04.2023: Проект на Разчети за приходи и разходи за 2023 г.# Индикативен разчет за 
сметките от Европейския съюз за 2023 г. на Община Велико Търново и Разчет за капиталови 
разходи за 2023 г.
Становище на комисията: Комисията приема предложението:
ЗА- 4; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -3

6 - 2934 /13.04.2023: Поемане на краткосрочен дълг за финансиране на капиталови разходи и 
плащания по проекти финансирани със средства от ЕС и други донорски програми 
Становище на комисията: Комисията приема предложението:
ЗА- 7; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

ПРЕДСЕДАТЕЛ: ПРОТОКОЛИСТ:
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Нормативно-правна уредба и обществен ред
/ПК по НПУОР/ 

ПРОТОКОЛ № 51
Днес, 20.04.2023, от 14:00 часа в град Велико Търново, в Нова зала се проведе заседание на 
Постоянна комисия по "Нормативно-правна уредба и обществен ред /ПК по НПУОР/".

Председател: Гергана Евтимова

Присъствал

• Драгомир Йосифов
• Елена Чамуркова
• Росен Иванов
• Стефан Антонов
• Христо Стоев

Отсъствал

• Сунай Мунков 

Присъствали още
Снежана Данева-Иванова - заместник-кмет "Финанси"
Мариян Маринов - директор дирекция "БФ" 
инж.Динко Кечев - директор дирекция "СУТ"
Даниела Владимирова - гл. юрисконсулт; дирекция "ПОУС"
Марияна Варнева - гл. юрисконсулт; дирекция "ПОУС"

Дневен ред
1 - 2851 /16.03.2023: Предложение за изменение на Наредбата за спиране, престой и паркиране на 
пътни превозни средства на територията на град Велико Търново 
Становище на комисията: Хр. Стоев - може би не всеки ще разбере, че ако има 
регистрационен номер с ЕА, няма нужда да си вади стикер, а това е есенцията на промяната*

Комисията приема предложението:
ЗА - 4; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

2 - 2752 / 18.01.2023: Отговор от кмета на Община Велико Търново във връзка с предложение, Вх. 
№ 2613/07.12.2022 г.
Становище на комисията; Г. Евтимова - имаха предложение от г-н Димитър Чолаков относно 
изменение на наредбата за реда за спиране, престой и паркиране, от м. декември 2022 г. 
Оставили са го за разглеждане сега, когато евентуално ще приемат новото изменение на 
наредбата* Основното изменение, което предлага г-н Чолаков е да се допълни, че на 
специално обозначените места за паркиране хората с увреждания може да паркират до 3 часа, 
а на всички останали места - до 1 час*
Ст. Антонов - това означава, че може да спират където искат, което обезсмисля изцяло 
местата за инвалиди. Затова си има сини места за инвалиди, и могат да спират до 3 часа.
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Г. Евтимова - така написано не е ясно дали след Зте часа човекът с увреждания да ползва 1 
час на друго място, или по принцип, че може да спира до 1 час безплатно на друго място. Това 
предложение е направено отделно от предложението за изменение от общинска 
администрация, ще го постави на гласуване отделно.
Е. Чамуркова - не й е ясно защо трябва да го гласуват сега.
Ст. Антонов - припомня, че когато не беше съгласувано с компетентните органи изменението 
на наредбата за тези 3 часа безплатно паркиране на сините места за инвалиди, Димитър 
Чолаков направи това предложение до комисията по НПУОР. Комисията тогава го отложи за 
разглеждане до момента, когато приемат измененията със съгласуванията. Сега се явява като 
предложение за изменение на тази наредба.
Е. Чамуркова - разбира.
Г. Евтимова - тъй като вече съгласувателните процедури бяха вече започнали, новият проект 
за изменение на наредбата, с Вх. № 2912/12.04.2023 г. беше изпратен за съгласуване с 
компетентните органи, предложението на г-н Чолаков е влязло след като общинската 
администрация е изпратила проекта за съгласуване, имат следния вариант: или го 
отхвърлят, или приемаме изменението на наредбата, предложено от администрацията, след 
което това предложение на Д. Чолаков трябва отново да се съгласува с компетентните 
органи, да стои 30 дни на сайта, или 14 дни с добри мотиви, след което да се разгледа от 
общинския съвет. В  момента не може да влезе като изменение и допълнение на текста на 
новото предложение. Подлага на гласуване предложението на г-н Чолаков.

Комисията не приема предложението на г-н Димитър Чолаков, с Вх. № 2613/07.12.2022 г.:
ЗА - 0; ПРОТИВ - 2; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -3

3 - 2912 /12.04.2023: Изменение и допълнение на Наредбата за спиране, престой и паркиране на 
пътни превозни средства на територията на град Велико Търново
Становище на комисията: Г. Евтимова - нито в предложението, нито в мотивите е посочено, 
че са изпълнили тази съгласувателна процедура, дори в основанията за приемането няма 
закона, които ги задължава да проведат тази процедура.
Д. Владимирова - не е изписано, тъй като мотивите са едно, а след това самата процедура и 
процесуалните действия се изпълняват.
Г. Евтимова - но съгласуването е част от процедурата за изменение на наредбата. Това й е 
забележката.

Комисията приема предложението:
ЗА - 5; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

4 - 2897 / 30.03.2023: Определяне на трима представители от Великотърновски общински съвет за 
участие в комисия, за определяне на носител на Награда" 24 май" на Община Велико Търново 
Становище на комисията: Комисията подкрепя предложението на водещата комисия:
ЗА - 4; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

5 - 2904 / 05.04.2023: Отчет за изпълнение на бюджета и Индикативен разчет на сметките от 
Европейския съюз на Община Велико Търново за 2022 г.; Отчет на Инвестиционната програма за 
2022 г.
Становище на комисията: Комисията не приема предложението:
ЗА - 2; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -2

6 - 2915 / 13.04.2023: Проект на Разчети за приходи и разходи за 2023 г., Индикативен разчет за 
сметките от Европейския съюз за 2023 г. на Община Велико Търново и Разчет за капиталови 
разходи за 2023 г.
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Становище на комисията: Е. Чамуркова - администрацията каза, че това не е бюджет. 
Рамката на бюджета за 2023 г. ще се различава ли в общата рамка от тия 100 и колко 
милиона или не може да се каже още.
Сн. Данева - още не може да се каже. В момента това са разчети, за да се освободят някакви 
видове дейности от друг вид, за да може да се правят плащания, освен плащането на заплати 
и горива. Лимитът на 1/12та спрямо предходната година с нарастването на цените на 
горивата, на всички видове цени, те само това правят - плащат заплати, горива, енергия и 
нищо повече. Услугите са ужасно ощетени, това е един омагьосан ежедневен кръг. с това 
предложение и след одобрение от общинския съвет, се освобождават още малко лимити, за да 
могат да плащат и нещо друго, освен заплати и горива. А когато излезе бюджетът, ще има 
вече следващо разглеждане.

Комисията не приема предложението:
ЗА - 2; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -2

7 - 2919 /13.04.2023: Закриване на Дом за пълнолетни лица с умствена изостаналост; с. Пчелище, 
ул. "Четиринадесета" № 2 6 , считано от 01.05.2023 г., и предаване на собствеността на имот; 
собственост на Сдружение "Съюз на слепите в България"
Становище на комисията: Комисията приема предложението:
ЗА - 4; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

8 - 2920 / 13.04.2023: Създаване на социална услуга "Общностен център за деца и семейства", гр. 
Велико Търново, бул." България № 24, считано от 01.05.2023 г.
Становище на комисията: Докладва Р. Димитрова.

Комисията приема предложението:
ЗА - 4; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

9 - 2934 / 13.04.2023: Поемане на краткосрочен дълг за финансиране на капиталови разходи и 
плащания по проекти финансирани със средства от ЕС и други донорски програми 
Становище на комисията: Комисията приема предложението:
ЗА - 3; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -1

10 - 2951-1 / 19.04.2023: Връщане на решение № 1284/30.03.2023 г.
Становище на комисията: Комисията прие предложение, Вх. № 2955/19.04.2023 г. относно 
изменение на Решение № 1284/30.03*2023 г.

11 - 2951-2 /19.04.2023: Връщане на решения № 1288,1289,1290 и 1291 от 30.03.2023 г. 
Становище на комисията: Комисията предлага отмяна на решенията №№ 1288,1289,1290 и 
1291 от 30.03.2023 г.:
ЗА - 5; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

12 - 2951-3 /19.04.2023: Връщане на решение № 1296/30.03.2023 г.
Становище на комисията: арх. Др. Йосифов - счита, че Областният управител е прав в този 
конкретен случай. Липса идентификатор на имота, който се продава. Най-лесният начин е да 
се направи една скица-проект, да се даде номер на имота, да се опише в акта за частна 
общинска собственост, фактически УПИ-то да стане с два кадастрални номера. Той смята, че 
общинският съвет трябва да си отмени решението.
Е. Чамуркова - връща им се решението, защото явно не е прецизирано.
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Комисията предлага отмяна на решение № 1296/30.03.2023 г.: 
ЗА - 5; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

13 - 2955 / 19.04.2023: Изменение на Решение № 1284/30.03.2023 г. на Великотърновски общински 
съвет
Становище на комисията: Докладва Р. Димитрова.

Комисията приема предложението:
ЗА - 4; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

ПРЕДСЕДАТЕЛ: ПРОТОКОЛИСТ:.
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Образование, наука и култура /ПК по ОНК/

ПРОТОКОЛ № 44
Днес, 20.04.2023, от 15:00 часа в град Велико Търново, в Нова зала се проведе заседание на 
Постоянна комисия по "Образование, наука и култура /ПК по ОНК/".

Председател: Валерия-Тереза Дончева

Присъствал

• Атанас Парушев
• Георги Недев
• Евгени Коев
• Жельо Желев
• Иван Александров
• Мариян Арабаджиев
• Мирослав Трифонов
• Михаил Михалев
• Светослав Дермански
• Якоб ван Бейлен

Присъствали още
Снежана Данева-Иванова - заместник-кмет "Финанси"
Мариян Маринов - директор дирекция "БФ" 
инж.Динко Кечев - директор дирекция "СУТ"
Вежен Пенев - директор дирекция "МДТ"
Юлия Ангелова - гл. експерт, дирекция "ОМДС"
Хатидже Юсменова - ст. юрисконсулт; дирекция "ОМДС"
Нелина Църова - директор дирекция "КТМД"
Росица Димитрова - директор дирекция "СДЗ"
Милена Стефанова - о .  експерт, дирекция "СДЗ"
Маринела Джартова - началник отдел "УС"

Дневен ред
1 - 2896 / 30.03.2023: Определяне на двама представители на ПК по ОНК за членове на Експертна 
комисия за награда "Св. Патриарх Евтимий Търновски"
Становище на комисията: В. Дончева - предлага Евгени Коев 
д-р И. Александров - предлага Светослав Дермански

Комисията предлага Евгени Коев и Светослав Дермански за членове на експертната 
комисия.
ЗА - 8; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

2 - 2897 / 30.03.2023: Определяне на трима представители от Великотърновски общински съвет за 
участие в комисия, за определяне на носител на Награда " 24 май" на Община Велико Търново 
Становище на комисията: Е. Коев - предлага д-р И ван Александров 
В. Дончева - предлага М ариян Арабаджиев и М ирослав Трифонов
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Комисията предлага д-р Иван Александров, Мариян Арабаджиев и Мирослав Трифонов за 
членове на комисията за избор на носител на Награда "24 май":
ЗА - 8; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

3 - 2905 / 06.04.2023: Определяне на двама общински съветници от ПК по ОНК за членове на 
комисията за присъждане на Награда" Култура" 2022 г на Община Велико Търново 
Становище на комисията: В. Дончева - предлага Якоб ван Бейлен
д-р И. Александров - предлага Михаил Михалев.

Комисията предлага Якоб ван Бейлен и Михаил Михалев за членове на експертната 
комисия:
ЗА -8 ; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

4 - 2851 /16.03.2023: Предложение за изменение на Наредбата за спиране, престой и паркиране на 
пътни превозни средства на територията на град Велико Търново
Становище на комисията: Комисията приема предложението:
ЗА - 7; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -1

5 - 2912 /12.04.2023: Изменение и допълнение на Наредбата за спиране, престой и паркиране на 
пътни превозни средства на територията на град Велико Търново
Становище на комисията: М. Михалев - за инвалидите не правят нищо с промяната на тази 
наредба, само сменят една дума. С предложението за електромобилите - облекчават 
паркирането на водачите, които са имали средства да си купят електромобил за 100 000 лв 
например. В същото време хората, които не могат да си го позволят... не го разбирайте 
погрешно, не е против да пазят околната среда и да намалят вредните емисии. На мнение е, 
че тази промяна трябва да се случи в един много по-бъдещ етап, когато повечето хора във 
Велико Търново могат да си позволят да си купят електромобили. А сега правят следното - 
разрешават на хората, които са богати и имат пари да си купят автомобили, да не плащат за 
това, а бедните, които нямат пари да си купят автомобили, продължават да плащат. Не може 
да възприеме това и да му даде зелена светлина, колкото и да му се иска да бъде зелено 
всичко и да бъде чист въздуха. Още повече, че ако имаш електромобил, паркираш и си 
платиш, това също няма да попречи на околната среда. И парите могат да се използват за 
подобряване на околната среда.
Ж. Желев - това, което възнамеряват да приемат за електромобилите не е нещо ново. Досега 
също хората, които ползват електромобили, можеха да спират безплатно за някакво време, но 
трябваше да си извадят един талон. Няма нищо ново, просто ги улесняват. Точно това е 
смисъла на предложението - да се търси добра екология, да се търси начин да се ползват 
такива коли. Рано или късно това трябваше да се въведе, тези автомобили ще стават все по- 
достъпни. Не е коректно разсъждението на г-н Михалев.
М. Михалев - не критикува самото желание и добрите намерения да опазят околната среда, и 
че електромобилите в един бъдещ момент ще станат достъпни. Разсъждава от гледна точка на 
болшинството в момента. Не е достатъчно обосновано, всеки иска да паркира безплатно 
града, всеки страда от липсата на паркоместа. И в един момент хората, които могат да си 
позволят тези автомобили, получават бонуса да паркират 2 часа безплатно на тези зони, на 
които другите, по-бедни от тях, трябва да си платят. Иначе относно доброто намерение, 
самото предложение, съобразяването с европейските нормативи и практики, е "за".
Я. Бейлен - има граница между богатите и бедните. И това безплатно паркиране е един 
стимул за човек, който няма електрическа кола, да купи такава. Да, трябва да има пари или 
кредит за това. Но е стимул, за да бъдат по-зелен град. А според ПИРО това е най-важното, 
което гражданите искат -  да имат зелен и спокоен град.
Е. Коев - това не е нещо ново, с изключение на зеления регистрационен номер на
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автомобилите. Ако няма такъв номер, трябва да си извади талон, ако не - си плаща.
В. Дончева - така е, те не вземат тепърва решение за това дали да се предостави безплатно 
паркиране за 2 часа на тези хора или не, а само да се намали бюрокрацията. Това също преди 
няколко години й се е струвало цинично да облекчат паркирането на електромобилите. В  
много централни градове в европейски градове е абсурд да си платиш 1,20 лв. на час и да си 
стоиш колко искаш.

Комисията приема предложението:
ЗА - 7; ПРОТИВ -0 ; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -1

6 - 2904 / 05.04.2023: Отчет за изпълнение на бюджета и Индикативен разчет на сметките от 
Европейския съюз на Община Велико Търново за 2022 г.; Отчет на Инвестиционната програма за 
2022 г.
Становище на комисията: Комисията не приема предложението:
ЗА - 4; ПРОТИВ -1 ; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -3

7 - 2910 / 10.04.2023: Доклади за осъществените дейности за 2022 г. на народните читалища на 
територията на община Велико Търново
Становище на комисията: М. Михалев - защо липсва отчет на читалището в с. Русаля.
Н. Църова - защото председателят на читалището не е предоставил такъв. Многократно са се 
срещали с него и с телефонни разговори също е информиран и напомнян. Запознат е за срока 
на подаване по закона за народните читалища.
М. Михалев - но имат дейност, нямат проблем с дейността.
Н. Църова - целта на отчета е точно такава - да покаже каква е дейността.
Я. Бейлен - не може да подкрепи докладите на читалищата. Въпреки че имат малки 
подобрения във формата на годишните отчети, отново в тях няма никаква информация за 
броя на членовете. Броя им в началото на годината, в края на годината. Може да фантазират 
за тази бройка, спрямо размера на членския внос -1  лев на година например. Това е единият 
му мотив. Вторият е, освен липсата на отчета на читалището в с. Русаля, както колегата 
Михайлов вече отбеляза, има редица сериозни притеснения относно отчета на читалище 
„Седми юли 2008 г,“ Така че, за протокола, като привърженик на институцията читалище ще 
гласува против докладите, ако се гласува ан блок за всички читалища, 
д-р И. Александров - относно действителните членове на читалищата: всяко едно събрание 
се провежда на базата на участието на действително регистрираните членове* Самите 
читалища спазват тази процедура, но от формална гледна точка просто няма изражение на 
цифрата.
Я. Бейлен - формално е така. Например това читалище „Седми юли 2008 г.“ има 153 членове. 
В началото на годишното събрание няма нужния брой присъстващи, затова изчакват един 
час. Нужният брой е 1/3 от всички членове. За протокола е това. Не знам защо читалище със 
150 членове трябва да има месечен абонамент за 300 лева за счетоводно обслужване. Много 
по-висок е, отколкото на големите читалища. Какво става с този ремонт за 16 000 лв., който е 
субсидия и не са гласували тук, доколкото си спомня? 16 000 лева за ремонт в една стая, в 
„Асенова махала“. От началото досега никой -  пито председателят, нито членове, не са 
влизали в тази нова ремонтирана зала. Може да има някаква действие, но ако гледа 
годишния отчет, вижда само „Събиране на клуб фотографи“, „Събиране на клуб философи“, 
събиране на други клубове. Това може да го направят и в кръчма и да си говорят там. Защото 
никой по време на годишното събрание, нито един от членовете няма коментар по точките от 
дневния ред. Всички гласуват "за", няма никакъв коментар. Според него това читалище е 
малко под въпрос.
д-р И. Александров - преди 1 година им предоставят сградата, тя не е в добро състояние, 
особено покривната конструкцията. От читалището да заявили, че ще отремонтират 
сградата, и ще я ползват.
Н. Църова - в читалището функционира фолклорен състав. Ползват залата за репетиции.
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Сградата действително е била с отчайващо състояние. Мотивът, с който Общината е 
подкрепила ремонта на тази сграда е, че в Асенова махала няма пито едно обществено място 
за каквито н да е събития. Така се получава един салон, където жителите там може да се 
съберат и да си обсъдят някакъв съвсем различен и страничен проблем. Общинска 
администрация няма право по закон да се меси в работата на читалищата. Единственото, 
което правят, е разпределение на субсидията, но тя е държавна субсидия. Читалищата са 
самостоятелни НПО по ЗНЧ, техен принципал се явява до известна степен министерство на 
културата.
Я. Бейлен - предлага те да започнат да сн плащат тока, вече нямат ток, защото сметката не е 
платена. И как могат да влязат, ако нямат ток. Проблемът е техен, но е сериозен. Затова няма 
да подкрепи отчета.
Н. Църова - това е техен проблем, Общината няма да им плати тока.
В. Дончева - Общината няма право да им плаща тока.
Е. Коев - реално субсидията не е за самото читалище, а за поддръжка на общинска база, 
предоставена на читалището. Не е субсидия за дейност на читалището, 
д-р И.Александров - това е целева субсидия за ремонта.
Я. Бейлен - да погледнат разликата -  тези читалища имат по 5 години безплатно използване, 
а ако погледнат например КДК -  те не само не са безплатно, но и плащат за ремонтите.
В. Дончева - има неща, които не зависят от Общината.

Комисията приема предложението:
ЗА - 6; ПРОТИВ -1 ; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -1

8 - 2915 /13.04.2023: Проект на Разчети за приходи и разходи за 2023 г., Индикативен разчет за 
сметките от Европейския съюз за 2023 г. на Община Велико Търново и Разчет за капиталови 
разходи за 2023 г.
Становище на комисията: Комисията не приема предложението:
ЗА - 4; ПРОТИВ - 1; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -3

9 - 2922 /13.04.2023: Отчет по изпълнение на Програма за детето на Община Велико Търново за 
2022 година и Програма за детето на Община Велико Търново за 2023 година.
Становище на комисията: Комисията приема предложението:
ЗА - 7; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -1

10 - 2928 /13,04.2023: Информация за готовността на общинските училища и детски градини за 
прием на деца и ученици за учебната 2023/2024 година и Отчет за изпълнение на Бюджет 2022 
година за общинските учебни институции, прилагащи делегиран бюджет.
Становище на комисията: Комисията приема предложението:
ЗА - 8; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

11 - 2930 /13.04.2023: Учредяване на безвъзмездно право на ползване върху недвижим имот частна 
общинска собственост; с. Големините
Становище на комисията: Комисията приема предложението:
ЗА - 8; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

12 - 2933 /13.04.2023: Даване на съгласие за установяване на свързвано допълващо застрояване 
между УПИ Ш-З 140 и УПИ П от стр. кв. 145 по ПУЛ на гр. Велико Търново 
Становище на комисията: Докладва М. Джартова
Я. Бейлен - на комисията по УТТП предложиха отлагане на тази точка до получаване на 
становище от ДГ "Соня".
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M. Джартова - по принцип собственик е Общината. Но в комисията по УТТП поискаха 
становище на директора на ДГ "Соня".
В. Дончева - няма да предложи отлагане, а препоръка за становище от ДГ "Соня".
Е. Коев - препоръка за становище до сесията.

Комисията приема предложението с препоръката до сесията да се изиска становище на 
директора на ДГ "Соня":
ЗА - 8; ПРОТИВ -0 ; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

13 - 2934 / 13.04.2023: Поемане на краткосрочен дълг за финансиране на капиталови разходи и 
плащания по проекти финансирани със средства от ЕС и други донорски програми 
Становище на комисията: Комисията приема предложението:
ЗА - 8; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

/

ПРЕДСЕДАТЕЛ: ПРОТОКОЛИСТ:
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Икономически въпроси /ПК по ИВ/ 

ПРОТОКОЛ № 58
Днес, 20.04.2023, от 16:00 часа в град Велиш Търново, в Нова зала се проведе заседание на 
Постоянна комисия по "Икономически въпроси /ПК по ИВ/”.

Председател: Росен Иванов

Присъствал

• Атанас Парушев
• Валерия-Тереза Дончева
• Гюнай Далоолу
• ДеянКуздов
• Елена Чамуркова
• Жельо Желев
• Мариян Арабаджиев
• Стефан Антонов
• Христо Стоев

Отсъствал

• Калина Широкова 

Присъствали още
Снежана Данева-Иванова - заместник-кмет "Финанси"
Мариян Маринов - директор дирекция "БФ" 
инж.Динко Кечев - директор дирекция "СУТ"
Вежен Пенев - директор дирекция "МДТ"
Мариела Цонева - директор дирекция "ПП"
Росица Димитрова - директор дирекция "СДЗ"
Жоро Ковачев - дирекция "СДЗ" 
д-р Диляна Вачкова - дирекция "СДЗ"
Милена Стефанова - ш. експерт, дирекция "СДЗ"
Пламена Марчева - дирекция "СДЗ"
Маринела Джартова - началник отдел "УС" 
инж. Антон Койнаков
д-р Иван Николов - управител "КОЦ-Велико Търново" ЕООД

Дневен ред

1 - 2851 /  16.03.2023: Предложение за изменение на Наредбата за спиране, престой и паркиране на 
пътни превозни средства на територията на град Велико Търново 
Становище на комисията: Комисията приема предложението:
ЗА - 8; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

2 - 2897 / 30.03.2023: Определяне на трима представители от Великотърновски общински съвет за 
участие в комисия, за определяне на носител на Награда" 24 май" на Община Велиш Търново 
Становище на комисията: Комисията подкрепя предложението на водещата комисия:
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ЗА - 8; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

3 - 2904 / 05.04.2023: Отчет за изпълнение на бюджета и Индикативен разчет на сметките от 
Европейския съюз на Община Велико Търново за 2022 г.; Отчет на Инвестиционната програма за 
2022 г.
Становище на комисията: Ст. Витанов - за инвестиционната програма - стоят едни замразени 
пари, за преходните остатъци - стоят едни замразени пари. Какви основни изводи може да се 
направят според г-жа Данева от отчета за изпълнение на бюджета за 2022 г. - икономически, 
финансови. Отчетът за дейността на общинските предприятия отново е в 2-3 страници. 
Относно ДКС "Васил Левски" - приход от 44 000 лв., разход 440 000 лв. Нулев мениджмънт. 
Затова за всяко едно предприятие искаха отчет за дейността му. Не се подкрепи това тяхно 
предложението.
Сн. Данева - всички кризи, които преживяха - пандемия, екстремни климатични изменения, 
инфлация, война, политически кризи, се наложи да сменят доста приоритети по време на 
изпълнение на бюджета. Предимно се насочиха към изпълняване па започнатите европейски 
проекти, поетите ангажименти към тях с европейско и със собствено финансиране, за да 
може поне там да достигнат завършен ефект. Имаше моменти в началото на годината да 
плащат заплати, издръжка - енергийни източници, без възможност да разплащат различни 
видове услуги, доста трудна година. За общинските предприятия - специално за ДКС, имаше 
период, в който бяха забранени публичните изяви, нямаше гостуващи събития, може би това 
е една от причините, поради които приходите от наеми са доста ниски. Относно разходите на 
ОП "ДКС" - имаше някакъв ремонт по отоплителната система, доколкото си спомня.
Ст. Витанов - поздравления за усилията, които г-жа Данева, г-жа Данчева и г-н Маринов 
полагат. Ще изкаже своя извод - Общината се къпе в пари. Гледайки първоначалния план - 
68 млн. лв. държавни приходи, изпълнение по отчета - 80 млн. лв. Тоест са получили 12 
м лнлв. повече от държавата. Местните приходи - при 30 млн. лв. събират 36 600 000 лв., т.е. 6 
600 000 лв. Тоест 18 600 000 лв. повече пари са получили, за да ги разходват. Тук е проблемът, 
че не се разходват, а се трупат в преходни остатъци, в нереализирани инвестиционни обекти. 
Това е стара травма, стар кусур. Къпят се в пари, въпросът е доколко се разходват 
ефективно.
Сн. Данева - стигали са до там примерно определена поръчка да се обявява 5 пъти без да се 
явява никой на нея. Фирмите са приели, че вече тези пари не ги устройват като плащания. 
Затова не се сключват договори и не се изпълняват обектите, все по-трудно става.
Р. Иванов - Общината подлежеше на компенсиране за разходи за отопление и ток, за 
съжаление не толкова, колкото получиха фирмите. Г-н Витанов е прав в неговата теза, че 
парите са били повече, но дали са били достатъчни е друг въпрос. Какви са причините за 
това дали са повече или дали са достатъчни, не е тема на дебат в момента.
Кр. Каракоцев - изненадан е за ДКС. Има 17 договора, от които 13 са безвъзмездно отдаване. 
За 4 договора са взели 44 000 лв. 17 мероприятия са проведени в залата за 12 месеца. Струват 
му се изключително малко. Дали там трябва да се правят някакви неща-задължително 
трябва. От доста време управляващото мнозинство в Общината отказваше да направи един 
хубав конгресен център. Увертюрата с другия конгресен център за щастие свърши. Радва го 
много туристическия данък. Все е нещо повече. За МДТ се събират повече от ТБО, заради 
промила вероятно, или от друго.
В. Пенев - от промила и от дейността на дирекцията.
Кр. Каракоцев - за чистотата - платили са повече за сметосъбиране, а същевременно са дали 
по-малко за зелените територии. Не е правилно. За инвестиционната програма -1 6  м лнлв. 
изпълнение от 55 млн. лв.
Ж. Желев - относно ОП-тата - общинският съвет не им е принципал. Може да правят 
пожелателни действия. Относно спортната зала - не си спомня да е имало някакъв 
представен проект за конгресен център, и да е бил отхвърлен. Не е коректно. Относно 
туристическия данък - крайно време е да бъде измислен някакъв механизъм за отсрещна 
проверка на отчетността на този данък. По начина, по който функционира, той е чисто 
нежелателен. Не вижда как без да се намеси НАП, този данък ще започне да се събира
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реално.
Ст. Витанов - не са принципал на общ. предприятия, но е редно да знаят как се разходват 8 
м лнлв. годишно. Ако е възможно на администрацията до сесията да даде информация за 
всяко едно общинско предприятие колко е средната заплата в годишен размер.
Сн. Данева - ще предоставят такава информация.
Р. Иванов - нека да я предоставят в общинския съвет, за да се изпрати на електронните пощи 
на всички съветници.
Ст. Витанов - поздравления към г-н Вежен Пенев за управлението.
Р. Иванов - ще благодари на всички тези , които миналата година подкрепиха увеличението 
на данъка за възмездно придобиване на имущество* Ефектът е видим. На тези които 
подкрепиха увеличаването на ТБО и намаляването на отстъпката на училищата за ТБО. 
Ефектът е ясен. г-н Маринов може да каже колко е дупката в социалния патронаж - вероятно 
над 1 м лнлв. Това му е негова любима тема.
Е. Чамуркова - присъединява се към благодарностите на г-н Иванов, но не е чула да се 
благодари на тьрновци, които са сн платили някои данъци, въпреки че Общината няма 
отношение към тях.
Р. Иванов - придържа се към всички благодарности, благодари и на тьрновци, че си плащат 
данъците. И следващият състав на общинския съвет 
Сн. Данева - все пак данъците са задължителни.

Комисията приема предложението:
ЗА - 6; ПРОТИВ -0 ; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -2

4 - 2912 / 12.04.2023: Изменение и допълнение на Наредбата за спиране, престой и паркиране на 
пътни превозни средства на територията на град Велико Търново
Становище на комисията: Р. Иванов - тези разпоредби ги приеха миналата година, след което 
имаше сигнали от прокуратурата, какго и от хора с увреждания, затова че промените в тази 
наредба за незаконосъобразни. Извършено е съгласуване с компетентните органи. Те 
подкрепят тези промени.

Комисията приема предложението:
ЗА - 8; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

5 - 2914 /13.04.2023: Информация за текущото изпълнение на общинските п роект, финансирани 
със средства от ЕС и държавния бюджет
Становище на комисията: Кр. Каракоцев - какво става с бул. "България”, В отчета влиза ли 
това, което гласуваха за мостовете. И какво се случва там, има ли забавяне.
М. Цонева - относно изпълнителя на СМР на бул. "България": на 29 март са подписали 
анекса за индексация на договорите, съгласно методиката за индексиране с изпълнителите, 
които касаят проекта за интегрирания градски транспорт, както и по другия договор за 
Конака. Анексите към изпълнителите в момента са на крайна фаза. Затова не се виждат в 
този отчет, защото са от април. В момента от "Обществени поръчки" изчакват обратна 
връзка от трети страни, за да могат да съгласуват всички необходими документи за 
подписване на анексите. Надява се другата седмица да са подписани анексите. Относно 
кръговото па Беляковско шосе - смята, че нещата ще се случат в срок. Каквото са могли да 
направят, е да удължат максимално сроковете за изпълнение на проектите до декември 2023 
г. Днес са получили имейл, че е одобрено искането им за удължаване на срока. За мостовете 
инж. Кечев може да отговори*
инж. Д . Кечев - за мостовете няма проблем, от "Обществени поръчки" събират документите 
за приключване на договорите. Очаква се всеки момент да се сключи договор.
Кр. Каракоцев - схемите за кръговото на бул. "България" при инж. Кечев ли са. 
инж. Д. Кечев - да, при него са, който желае, може да се запознае.
М. Цонева - в ЦАИС също са качени електронно техническите проекти.
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Ст. Витанов - бяха коментирали преди с г-жа Цонева, като са във вариант А, има ли вариант 
В, но г-жа Цонева каза, че може да има и вариант С. В какво положение са сега.
М. Цонева - по интегрирания градски транспорт са във вариант А. По румънския проект, 
който е следващият по тежест и трудност, към момента са във вариант В. Към 31 декември 
2023 г. може да приключат всички дейности, за които разходите са допустими. Предстои им 
скоро при сключване на договора за улиците с изпълнителите, да поискат актуализация на 
бюджета към управляващия орган в Румъния. Към днешна дата стои стария бюджет в 
системата.

Комисията приема предложението:
ЗА - 5; П РО ТИ В- 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -3

6 - 2915 /13.04.2023: Проект на Разчети за приходи и разходи за 2023 г., Индикативен разчет за 
сметките от Европейския съюз за 2023 г. на Община Велико Търново и Разчет за калиталови 
разходи за 2023 г.
Становище на комисията: Докладва Снежана Данева - предлагат тези разчети, за да могат да 
освободят и за други разходи, плащания през следващите месеци, докато чакат бюджета.
Ст. Витанов - намират се в една уникална ситуация. В най-добрият случай национален 
бюджет ще има началото на юни. После ще има едно ПМС. Може би през юли ще се приема 
някакъв бюджет, който ще бъде за половин година, от които 3 месеца ще са остатък от 
тяхното битие като общински съветници през този мандат. Доброто е, че при заплатите и 
енергоносителите няма тези ограничения.

Комисията приема предложението:
ЗА - 6; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -3

7 - 2919 /13.04.2023: Закриване на Дом за пълнолетни лица с умствена изостаналост; с. Пчелище, 
ул. "Четиринадесета" № 2 6 , считано от 01.05.2023 г., и предаване на собствеността на имот; 
собственост на Сдружение "Съюз на слепите в България"
Становище на комисията: Комисията приема предложението:
ЗА - 9; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

8 - 2927 / 13.04.2023: Даване на съгласие за извършване на разход от "Комплексен онкологичен 
център - Велико Търново" ЕООД - гр. Велико Търново, ЕИК 104524994 за извършване на ремонт 
на помещенията в Диагностично - консултативен център.
Становище на комисията: Комисията приема предложението:
ЗА - 7; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

9 - 2929 /13.04.2023: Сключване на договор за управление на Общинско еднолично търговско 
дружество "Царевград Търнов"ЕООД до провеждане на конкурс 
Становище на комисията; Комисията приема предложението:
ЗА - 8; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

10 - 2934 / 13.04.2023: Поемане на краткосрочен дълг за финансиране на калиталови разходи и 
плащания по проекти финансирани със средства от ЕС и други донорски програми 
Становище на комисията: Комисията приема предложението:
ЗА - 6; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -1

11 - 2951-1 /19.04.2023: Връщане на решение № 1284/30.03.2023 г.
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Становище на комисията: Комисията прие предложение, вх. № 2955/19.04.2023 г. за 
изменение на върнатото от Областен управител решение № 1296/30.03.2023 г.

12 - 2955 /19.04.2023: Изменение на Решение № 1284/30.03.2023 г. на Великотърновски общински 
съвет
Становище на комисията: Комисията приема предложението;
ЗА - 8; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

ПРЕДСЕДАТЕЛ: ПРОТОКОЛИСТ:..
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Бюджет и финанси /ПК по БФ/ 

ПРОТОКОЛ № 50
Днес, 20.04.2023, от 16:00 часа в град Велико Търново, в Нова зала се проведе заседание на 
Постоянна комисия по "Бюджет и финанси /ПК по БФ/".

Председател: Калина Широкова — &ТСЪС{\ЬАЛ Д

Присъствал

• Атанас Парушев
• Гергана Евтимова
• Гюнай Далоолу
• Красин Каракоцев
• Мариян Арабаджиев
• Росен Иванов
• Стоян Витанов
• Христо Стоев
• Юлия Тонкова
• Якоб ван Бейлен

Отсъствал 

Присъствали още
Снежана Данева-Иванова - заместник-кмет "Финанси"
Мариян Маринов - директор дирекция "БФ" 
инж.Динко Кечев - директор дирекция "СУТ"
Вежен Пенев - директор дирекция "МДТ"
Мариела Цонева - директор дирекция "ПП"
Росица Димитрова - директор дирекция "СДЗ"
Жоро Ковачев - дирекция "СДЗ" 
д-р Диляна Вачкова - дирекция "СДЗ"
Милена Стефанова - гл. експерт, дирекция "СДЗ"
Пламена Марчева - дирекция "СДЗ"
Маринела Джартова - началник отдел "УС" 
инж. Антон Койнаков
д-р Иван Николов - управител "КОЦ-Велико Търново" ЕООД

Дневен ред
11 - 2851 /16.03.2023: Предложение за изменение на Наредбата за спиране, престой и паркиране на 
пътни превозни средства на територията на град Велико Търново 
Становище на комисията: Комисията приема предложението:
ЗА - 8; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

12 - 2897 / 30.03.2023: Определяне на трима представители от Великотърновски общински съвет за 
участие в комисия, за определяне на носител на Н аграда" 24 май" на Община Велико Търново 
Становище на комисията: Комисията подкрепя предложението на водещата комисия:
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ЗА - 8; ПРОТИВ -0 ; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

3 - 2904 / 05.04.2023: Отчет за изпълнение на бюджета и Индикативен разчет на сметките от 
Европейския съюз на Община Велико Търново за 2022 г.; Отчет на Инвестиционната програма за 
2022 г.
Становище на комисията: Ст. Витанов - за инвестиционната програма - стоят едни замразени 
пари, за преходните остатъци - стоят едни замразени пари. Какви основни изводи може да се 
направят според г-жа Данева от отчета за изпълнение на бюджета за 2022 г. - икономически, 
финансови. Отчетът за дейността на общинските предприятия отново е в 2-3 страници. 
Относно ДКС "Васил Левски" - приход от 44 000 лв., разход 440 000 лв. Нулев мениджмънт. 
Затова за всяко едно предприятие искаха отчет за дейността му. Не се подкрепи това тяхно 
предложението.
Сн. Данева - всички кризи, които преживяха - пандемия, екстремни климатични изменения, 
инфлация, война, политически кризи, се наложи да сменят доста приоритети по време на 
изпълнение на бюджета. Предимно се насочиха към изпълняване на започнатите европейски 
проекти, поетите ангажименти към тях с европейско и със собствено финансиране, за да 
може поне там да достигнат завършен ефект. Имаше моменти в началото на годината да 
плащат заплати, издръжка - енергийни източници, без възможност да разплащат различни 
видове услуги, доста трудна година. За общинските предприятия - специално за ДКС, имаше 
период, в който бяха забранени публичните изяви, нямаше гостуващи събития, може би това 
е една от причините, поради които приходите от наеми са доста ниски* Относно разходите на 
ОП "ДКС" - имаше някакъв ремонт по отоплителната система, доколкото си спомня.
Ст. Витанов - поздравления за усилията, които г-жа Данева, г-жа Данчева и г-н Маринов 
полагат. Ще изкаже своя извод - Общината се къпе в нари. Гледайки първоначалния план - 
68 млн. лв. държавни приходи, изпълнение по отчета - 80 млн. лв. Тоест са получили 12 
м лнлв. повече от държавата. М естните приходи - при 30 млн. лв. събират 36 600 000 лв., т.е. 6 
600 000 лв. Тоест 18 600 000 лв. повече пари са получили, за да ги разходват. Тук е проблемът, 
че не се разходват, а се трупат в преходни остатъци, в нереализирани инвестиционни обекти. 
Това е стара травма, стар кусур. Къпят се в пари, въпросът е доколко се разходват 
ефективно.
Сн. Данева - стигали са до там примерно определена поръчка да се обявява 5 пъти без да се 
явява никой на нея. Фирмите са приели, че вече тези пари не ги устройват като плащания. 
Затова не се сключват договори и не се изпълняват обектите, все по-трудно става.
Р. Иванов - Общината подлежеше на компенсиране за разходи за отопление и ток, за 
съжаление не толкова, колкото получиха фирмите. Г-н Витанов е прав в неговата теза, че 
парите са били повече, но дали са били достатъчни е друг въпрос. Какви са причините за 
това дали са повече или дали са достатъчни, не е тема на дебат в момента.
Кр. Каракоцев - изненадан е за ДКС. Има 17 договора, от които 13 са безвъзмездно отдаване. 
За 4 договора са взели 44 000 лв. 17 мероприятия са проведени в залата за 12 месеца. Струват 
му се изключително малко. Дали там трябва да се правят някакви неща-задьлжително 
трябва. От доста време управляващото мнозинство в Общината отказваше да направи един 
хубав конгресен център. Увертюрата с другия конгресен център за щастие свърши. Радва го 
много туристическия данък. Все е нещо повече. За МДТ се събират повече от ТБО, заради 
промила вероятно, или от друго.
В. Пенев - от промила и от дейността на дирекцията.
Кр. Каракоцев - за чистотата - платили са повече за сметосъбиране, а същевременно са дали 
по-малко за зелените територии. Не е правилно. За инвестиционната програма -1 6  млнлв* 
изпълнение от 55 млн. лв.
Ж. Желев - относно ОП-тата - общинският съвет не им е принципал. Може да правят 
пожелателни действия. Относно спортната зала - не си спомня да е имало някакъв 
представен проект за конгресен център, и да е бил отхвърлен. Не е коректно. Относно 
туристическия данък - крайно време е да бъде измислен някакъв механизъм за отсрещна 
проверка на отчетността на този данък. По начина, по който функционира, той е чисто
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пожелателен. He вижда как без да се намеси НАП, този данък ще започне да се събира 
реално.
Ст. Витанов - не са принципал на общ. предприятия, но е редно да знаят как се разходват 8 
м лнлв. годишно. Ако е възможно на администрацията до сесията да даде информация за 
всяко едно общинско предприятие колко е средната заплата в годишен размер.
Си. Данева - ще предоставят такава информация.
Р. Иванов - нека да я предоставят в общинския съвет, за да се изпрати на електронните пощи 
на всички съветници.
Ст. Витанов - поздравления към г-н Вежен Пенев за управлението.
Р. Иванов - ще благодари на всички тези , които миналата година подкрепиха увеличението 
на данъка за възмездно придобиване на имущество. Ефектът е видим. На тези които 
подкрепиха увеличаването на ТБО и намаляването на отстъпката на училищата за ТБО. 
Ефектът е ясен. г-н Маринов може да каже колко е дупката в социалния патронаж - вероятно 
над 1 м лнлв. Това му е негова любима тема.
Е. Чамуркова - присъединява се към благодарностите на г-н Иванов, но не е чула да се 
благодари на тьрновци, които са си платили някои данъци, въпреки че Общината няма 
отношение към тях.
Р. Иванов - придържа се към всички благодарности, благодари и на тьрновци, че си плащат 
данъците. И следващият състав на общинския съвет 
Си. Данева - все пак данъците са задължителни.

Комисията приема предложението:
ЗА - 5; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -3

4-2911/11.04.2023: Извършени разходи за командировки в страната от Венцислав Спирдонов - 
Председател на Великотърновски общински съвет; за периода 01.01.2023 - 31.03.2023 г. 
Становище на комисията: Комисията приема предложението:
ЗА - 8; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

5 - 2948 /13.04.2023: Извършени разходи за командировки в страната и чужбина от инж. Даниел 
Панов - Кмет на Община Велико Търново, за периода 01.01.2023 - 31.03.2023 година 
Становище на комисията: Комисията приема предложението:
ЗА - 8; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

6 - 2912 /12.04.2023: Изменение и допълнение на Наредбата за спиране, престой и паркиране на 
пътни превозни средства на територията на град Велико Търново
Становище на комисията: Р. Иванов - тези разпоредби ги приеха миналата година, след което 
имаше сигнали от прокуратурата, какго и от хора с увреждания, затова че промените в тази  
наредба за незаконосъобразни. Извършено е съгласуване с компетентните органи. Те 
подкрепят тези промени.

Комисията приема предложението:
ЗА - 8; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

7 - 2914 / 13.04.2023: Информация за текущото изпълнение на общинските проекта, финансирани 
със средства от ЕС и д ържавния бюджет
Становище на комисията: Кр. Каракоцев - какво става с бул. "България". В отчета влиза ли 
това, което гласуваха за мостовете. И какво се случва там, има ли забавяне.
М. Цонева - относно изпълнителя на СМР на бул. "България": на 29 март са подписали
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анекса за индексация на договорите, съгласно методиката за индексиране с изпълнителите, 
които касаят проекта за интегрирания градски транспорт, както и по другия договор за 
Конака. Анексите към изпълнителите в момента са на крайна фаза. Затова не се виждат в 
този отчет, защото са от април. В момента от "Обществени поръчки" изчакват обратна 
връзка от трети страни, за да могат да съгласуват всички необходими документи за 
подписване на анексите. Надява се другата седмица да са подписани анексите. Относно 
кръговото на Беляковско шосе - смята, че нещата ще се случат в срок. Каквото са могли да 
направят, е да удължат максимално сроковете за изпълнение на проектите до декември 2023 
г. Днес са получили имейл, че е одобрено искането им за удължаване на срока. За мостовете 
инж. Кечев може да отговори.
инж. Д . Кечев - за мостовете няма проблем, от "Обществени поръчки" събират документите 
за приключване на договорите. Очаква се всеки момент да се сключи договор.
Кр. Каракоцев - схемите за кръговото на бул. "България" при инж. Кечев ли са. 
инж. Д. Кечев - да, при него са, който желае, може да се запознае.
М. Цонева - в ЦАИС също са качени електронно техническите проекти.
Ст. Витанов - бяха коментирали преди с г-жа Цонева, като са във вариант А, има ли вариант 
В, но г-жа Цонева каза, че може да има и вариант С. В  какво положение са сега.
М. Цонева - по интегрирания градски транспорт са във вариант А. По румънския проект, 
който е следващият по тежест и трудност, към момента са във вариант В. Към 31 декември 
2023 г. може да приключат всички дейности, за които разходите са допустими. Предстои им 
скоро при сключване на договора за улиците с изпълнителите, да поискат актуализация на 
бюджета към управляващия орган в Румъния. Към днешна дата стои стария бюджет в 
системата.

Комисията приема предложението:
ЗА - 5; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -2

■ 8 - 2915 /13.04.2023: Проект на Разчета за приходи и разходи за 2023 г., Индикативен разчет за 
сметките от Европейския съюз за 2023 г. на Община Велико Търново и Разчет за кашталови 
разходи за 2023 г.
Становище на комисията: Докладва Снежана Данева - предлагат тези разчети, за да могат да 
освободят и за други разходи, плащания през следващите месеци, докато чакат бюджета.
Ст. Витанов - намират се в една уникална ситуация. В най-добрият случай национален 
бюджет ще има началото на юни. После ще има едно ПМС. Може би през юли ще се приема 
някакъв бюджет, който ще бъде за половин година, от които 3 месеца ще са остатък от 
тяхното битие като общински съветници през този мандат. Доброто е, че при заплатите и 
енергоносителите няма тези ограничения.

Комисията приема предложението:
ЗА -5; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -3

9 - 2916 / 13.04.2023: Даване на съгласие за одобряване на изготвено проектно Предложение за 
планиране на социални и интегрирани здравно - социални услуги и максималния брой потребители 
на тези услуги, за които се осигурява изцяло или частично финансиране от държавния бюджетна 
територията на Община Велико Търново, в съответствие с резултатите от проведено обществено 
обсъждане.
Становище на комисията: Комисията приема предложението:
ЗА - 8; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

10 - 2917 /13.04.2023: Годишен план за развитие на социалните услуги за 2024 година на Община
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Велико Търново
Становище на комисията: Комисията приема предложението: 
ЗА - 8; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

11 - 2918 /13.04.2023: Прекратяване на финансирането от държавния бюджет и закриване на 
социалната услуга "Защитено жилшце за лица с умствена изостаналост", с. Пчелище, ул. 
"Четиринадесета" № 2 6 , считано от 01.05.2023 година.
Становище на комисията: Комисията приема предложението:
З А -8 ;  П РО ТИ В-0 ; ВЪЗДЪРЖАЛ С Е -0

12 - 2919 /13.04.2023: Закриване на Дом за пълнолетни лица с умствена изостаналост; с. Пчелище, 
ул. "Четиринадесета" № 26 , считано от 01.05.2023 г., и предаване на собствеността на имот; 
собственост на Сдружение "Съюз на слепите в България"
Становище на комисията: Комисията приема предложението:
ЗА - 8; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

.13 - 2920 /13.04.2023: Създаване на социална услуга "Общностен център за деца и семейства", гр. 
Велико Търново, бул." България № 24, считано от 01.05.2023 г.
Становище на комисията: Комисията приема предложението:
ЗА - 8; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

14 - 2921 /13.04.2023: Отчет на Плана за 2022 година за осигуряване на равни възможности за 
хората с увреждания в Община Велико Търново и План за 2023 година за осигуряване на равни 
възможности за хората с увреждания в Община Велико Търново 
Становище на комисията: Комисията приема предложението:
ЗА - 8; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

-15 - 2924 /13.04.2023: Отпускане на средства за финансово подпомагане на изследвания и 
процедури, свързани с лечение на безплодие на семейства и лица, живеещи на семейни начала с 
репродуктивни проблеми на територията на Община Велико Търново 
Становище на комисията: Комисията приема предложението:
ЗА - 8; ПРОТИВ -0 ; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

16 - 2925 /13.04.2023: Информация за дейността по Общинска програма "Здрави деца в здрави 
семейства" през 2022 година и План за дейността по програма "Здрави деца в здрави семейства" 
през 2023 година
Становище на комисията: Комисията приема предложението:
ЗА - 7; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

-17 - 2927 /13.04.2023: Даване на съгласие за извършване на разход от "Комплексен онкологичен 
център - Велико Търново" ЕООД - гр. Велико Търново, БИК 104524994 за извършване на ремонт 
на помещенията в Диагностично - консултативен център.
Становище на комисията: Комисията приема предложението:
ЗА - 9; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0
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18 - 2928 / 13.04.2023: Информация за готовността на общинските училища и детски градини за 
прием на деца и ученици за учебната 2023/2024 година и Отчет за изпълнение на Бюджет 2022 
година за общинските учебни институции, прилагащи делегиран бюджет.
Становище на комисията: Комисията приема предложението:
ЗА - 8; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

19 - 2934 / 13.04.2023: Поемане на краткосрочен дълг за финансиране на капиталови разходи и 
плащания по проекти финансирани със средства от ЕС и други донорски програми 
Становище на комисията; Комисията приема предложението:
ЗА - 6; ПРОТИВ -0 ; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

20 - 2945 / 13.04.2023: Изкупуване на част от недвижим имот частна собственост; с. Момин сбор 
Становище на комисията: Комисията приема предложението:
ЗА - 7; П РО ТИ В-0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

ПРЕДСЕДАТЕЛ: ПРОТОКОЛИСТ:


